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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA CELEBRADA EL DIA U DE JULIOL DE
DOS MIL TRETZE

A la vila de Roses  (Girona), el 1 de juliol de dos mil tretze.

Quan són les 20:02  hores es reuneix a la  sala d'actes de la Casa Mallol, sota la presidència
del senyor, Carles Pàramo i Ponsetí, alcalde president  de  la  corporació, el ple de
l’Ajuntament a l’objecte de celebrar sessió ordinària d’acord amb la convocatòria que s’ha
repartit.

Són presents en el moment de començar la sessió:
Sra. Montserrat Mindan i Cortada Primer  tinent d'alcalde
Sr. Manel Escobar Yegua Segon tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Ripoll i Cayuela Tercer tinent d’alcalde
Sr. Ángel Tarrero González Quart tinent d’alcalde
Sr. Marc Danés i Zurdo Cinquè tinent d’alcalde
Sr. Josep Ma. Mas Blanch i Ponce Sisè tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Useros i Moyano Setè tinent d’alcalde
Sra. Anna Jorquera i Navarro Regidora
Sr. Ambrosio Martínez i Olivares Regidor
Sr. Carlos López Expósito Regidor
Sra. Magda Casamitjana Aguilà Regidora
Sr. Francisco Martínez Pérez Regidor
Sra. Francisca Guijarro Muñoz Regidora
Sr. David Beltran Blanco Regidor
Sr. Francesc Giner i Ballesta Regidor
Sra. Ma. Àngels Arjona Crusellas Regidora

Són absents havent excusat la seva absència:
Sra. Imma Carrion Ferrer Regidora
Sr. Carles Ferrer Casademont Regidor
Sra. Francisca Martin Mendoza Regidora

S’incorporen a la sessió:
Sr. Juan Manuel Fernández i Martínez Regidora les 20:14 en el punt número 2

de l’ordre del dia

També hi assisteixen:
Senyor Ernest Ruiz Garcia Interventor municipal de la corporació
Senyora Ma. Teresa Sánchez Luna Tècnica en Administració General

Actua de secretari Fco. Luis MUÑOZ CAMEO, secretari general de la corporació.

Un  cop  l'alcalde ha obert l'acte, s'entra a l'ordre del dia, es tracten els  afers indicats i es
prenen  els acords que  es detallen.
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01.- APROVACIÓ D’ACTES DE LES SESSIONS PLENÀRIES ANTERIORS
− Ordinària del 27.05.2013

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar l’acta
tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

02.- INFORMACIÓ DE L’ALCALDIA

DADES ESTADÍSTIQUES A 1 DE JUNY DE 2013

Població total 20.021 habitants
Homes 10.052 homes que representen el 50,21% de la població
Dones   9.964 habitants que representen el 49,78 % de la  població
L’atur a 1 de maig de 2012 era de 1.400 persones i aquest any ha estat de 1.360 persones.
Per tant, 40 persones menys que l’any passat.

DECRETS DICTATS DES DE L’ALCALDIA A 28 DE JUNY DE 2013

Total de decrets 358
Contingut econòmic   78
Contingut urbanístic   58
Contingut general 222

Tot seguit, l’alcalde dóna comptes d’un decret amb el número 1570/13.06.2013, que és de
modificació de les competències de cada àrea i que llegeix a continuació:

“DECRET DE L’ALCALDIA

 Antecedents
1. Eleccions municipals del dia 22 de maig de 2011.
2. Constitució de l’Ajuntament i presa de possessió de l’alcalde i dels regidors de la

Corporació el dia 11 de juny de 2011.
3. Decret d’alcaldia núm. 1842/ 22.06.2011, de data 20 de juny de 2011, pel qual es

constitueix el cartipàs municipal integrat per les diferents àrees de l’Ajuntament i amb les
delegacions genèriques d’àrea que s’hi indiquen.

4. Segons aquest mateix Decret,  de l’Àrea de Medi Ambient en depèn la matèria de
sanitat, no obstant això, caldria aclarir que la matèria que realment depèn Medi Ambient
és qualitat ambiental i salubritat pública, i que sanitat depèn de l’Àrea d’Ensenyament.

Fonaments de dret
Primer. Article 23 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de las Bases de règim local.
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Segon. Article 56 del Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya que va ser
aprovat pel Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril.
Tercer. Articles 43, 44 i 45 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les
entitats locals que v a ser aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre.
Quart. Articles 29 a 34 del Reglament Orgànic Municipal.

Resolució
Per tot això, en virtut de les atribucions que m’han estat legalment conferides,

RESOLC:
1. Aclarir la redacció del Decret d’Alcaldia núm. 1842/22.06.2011,  de data 20 de juny de
2011, en el sentit que les matèries de qualitat ambiental i salubritat pública depenen de
l’Àrea de Medi Ambient i sanitat de l’Àrea d’Ensenyament.
2. Notificar el present decret als regidors responsables de les Àrees més amunt
esmentades, conferides als senyors Carlos López Expósito (Medi Ambient) i  Sílvia Useros
Moyano (Ensenyament), perquè en tinguin coneixement.
3. Donar comptes d’aquest decret al Ple, a la propera sessió que se celebri i publicar-ho al
Butlletí Oficial de la Província.”

REUNIONS DE TREBALL, VISITES I ACTES FINS L’1 DE JULIOL:

Reunions de treball a Roses
− 9 Reunions
− 7 visites
− 1 Junta de Portaveus
− 5 Meses de Contractació
− 5 Gerències d’Urbanisme
− 5 Juntes de Govern Local
− 1 Junta de Govern Local Extraordinària
− 1 Consell Administració ROSESNET
− 1 Comissió Informativa
− 1 Comissió Especial de Comptes
− 1 Ple
− Consell Escolar Extraordinari
− Reunió de treball amb el senyor Agustí Serra, director general d'Ordenació del Territori i

Urbanisme – Tema: Pla d’Usos “platges”, amb l’assistència de la regidora d’urbanisme.
− Visita sobre el terreny amb el senyor Àlex Roca, cap de la demarcació de Girona - ACA

per anar veure les diferents rieres amb els projectes que hi ha en marxa. Una d’aquestes
rieres és la de Jónculs amb els problemes que tenim d’aparcaments. L’altra és la riera de
la Quana i la riera de la Trencada amb els diferents projectes que hi ha.

Reunions de treball fora de Roses
− Girona, Eudald Casadesús – delegat territorial del Govern
− Girona, 1 Comissió de Govern Consorci Costa Brava



231

Actes a Roses
− Visites amb particulars, associacions i entitats.
− Zódiac, Sr. Jordi Soler, director+Montserrat Mindan
− Presentació dels actes de commemoració en motiu 50è aniversari Ciutadella Monument

Nacional i 25è aniversari compra Ciutadella.
− Presentació projecte pesca-turisme “Roses, Vila Marinera” juntament amb la Confraria

de Pescadors i Estació Nàutica.
− Inauguració nova seu de “FADIR”
− Entrega premis 34è concurs joventut OMNIUM CULTURAL
− Xerrada Col·loqui INS CAP NORFEU - Ferran Roquer, delegat territorial d'Ensenyament

de la Generalitat i Miquel Gotanegra, president de l'Estació Nàutica i ACOR.
− Inauguració II Fira de la Rosa
− Sopar Empordà TV
− Roda de premsa, presentació a les TV 1rs turistes projecte “Turisme Pesquer”
− Dinar Associació d’Avis de Roses
− Inauguració exposició “Visió fotogràfica Joan Veh´” – Coll de Roses
− Conferència Anna Aroca – “HELP CATALONIA”
− Signatura convenis atorgament subvencions: Ass. Tramuntanets, Fundació contra el

Càncer i Carites.
− Casament civil
− Dinar Associació d’Avis “Casal del Pescador”
− Presentacio Revista Alberes-“Pesca”
− Encesa foguera revetlla Sant Joan
− Actes Sant Pere – Confraria de Pescadors
− Lliurament de les banderes blaves atorgades a les platges i ports esportius catalans.

Hble. Sr. Santi Vila, conseller de Territori i Sostenibilitat

Actes fora de Roses

− Girona, Roda de premsa – presentació “Sons del Món”
− Girona, Conferència - Col·loqui CERCLE D'INFRAESTRUCTURES - Sr. Domènech

Espaladé, president Cambra de Comerç, Indústria i Navegació, Sr. Pere Macias,
president Fundació Cercle d'Infraestructures, Sr. Ricard Font, secretari de Territori i
Mobilitat de la Generalitat

− Llança, 50 anys Finques Companys – CEIGRUP – Hble. Sr. Felip Puig, conseller
d’Empresa i Ocupació

Als mitjans de comunicació
− TV Empordà, L’Hora de l’Alcalde
− TV Empordà, programa “Regidors”
− TV Empordà, programa diputats Madrid - amb Ferran Roquer
− TV Empordà, O THOMAS O HO DEIXES – “HELP CATALONIA”
− Xarxa Radio, entrevista telefònica

Felicitacions
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− Felicitació del Sr. Tony Oliver al cos de la Policia Local per les gestions que van dur a
terme per resoldre uns problemes d’obres. (S’adjunta carta). A la carta destaca que al
cap de quinze minuts d’haver trucat, dos agents de la Policia Local, els agents 1069 i
1065 es van presentar en el lloc i llegeix textualment “.....ambos agentes fueron muy
educados con todas las presentes, fueron meticulosos en tomar los datos de lo sucedido
e informar al propietario” Van informar del problema que l’aparcament i els càmins són
de propietat pública.

Agraïments
− Al senyor Larrumbe i Calderon, agent de la nostra Policia Local per la seva ràpida i

encertada actuació per trobar-se per casualitat en un gran accident de trànsit.

Incidències

El total d’incidències rebudes al GIE (Gestió d’Incidències i Encàrrecs) han estat 346, de les
quals 8 han estat desestimades.
Les incidències a resoldre són 338, de les quals ja se n’han solucionat 274

EXPLICACIONS DE LA SENYORA SILVIA USEROS COM AMPLIACIÓ DE LA
INFORMACIÓ DE L’ALCALDIA

Sra. Sílvia Useros.- Fa ús de la paraula per explicar als presents dos temes d’actualitat.

− Arran de la manifestació amb motiu de les retallades d’Ensenyament i vista la
documentació que les escoles varen entregar en forma de fulletó informatiu a les
famílies, creant una possible alarma per les afirmacions de manca de neteja i
infraestructura a les escoles de Roses, l’Ajuntament, a través del departament
d’Ensenyament ha enviat una carta adreçada als directors de les escoles per tal
d’intentar solventar l’existència d’aquests problemes, si és que n’hi ha. I tot seguit llegeix
el text següent:

“Faig aquesta carta atès el contingut de l’opuscle que hem pogut llegir i que sembla ser es
va repartir entre els alumnes de la vostra escola en referència a unes suposades mancances
en els serveis i les infraestructures escolars de Roses. En el text s’exposa que les escoles
de Roses estan brutes i amb greus problemes infraestructurals.

Quan es parla de greus problemes en infraestructures, pensem que en el context i en la
forma exposada es pot generar alarma entre les famílies, ja que l’expressió es pot entendre
relacionada amb la seguretat.

Pel que fa a la neteja dels edificis escolars, no consta a l’Ajuntament cap document de
queixa i/o suggeriment per millorar la situació per part de la comunitat educativa. Ans al
contrari, en les visites a les escoles demanant informació al respecte, el missatge que m’heu
donat sempre és que no hi ha cap problema i la neteja és correcte.

D’acord amb el contingut de l’opuscle de referència sol·licito que ens facis arribar una
exposició detallada dels problemes en les infraestructures al·ludides i proposis una possible
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solució, sobretot si consideres que hi ha perill per la mainada. També t’agrairia un informe
detallat sobre la neteja per poder actuar amb celeritat. Espero la vostra ràpida resposta”

La regidora diu que aquesta carta la va fer el dia 14 de juny i va sortir del departament
d’Ensenyament adreçada a tots els directors i avui 1 de juliol encara no té resposta per part
dels directors. Comunica que en breu faran una reunió.

Igualment informa que ha assistit a diversos consells escolars i l’han demanat disculpes,
perquè a les seves escoles no succeia el que deia l’opuscle, sinó que al contrari, la seva
escola estava neta.

El segon tema és que en el departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya, el
passat sis de juny, es va convocar una reunió tècnica a Barcelona per tal de presentar-nos
l’avantprojecte de l’escola Montserrat Vayreda, juntament amb l’equip d’arquitectes
guanyadors del concurs. En aquest avantprojecte van assistir la senyora Montse Mindan,
com a primera tinent d’alcalde; la senyora Cristina Cases, arquitecta municipal i ella mateixa,
com a regidora d’ensenyament. Es van resoldre alguns dubtes i es van modificar alguns dels
punts d’aquest avantprojecte inicial que avui mateix, en Junta de Portaveus, els portaveus
dels grups municipals han pogut veure la documentació que els van proporcionar i que han
quedat per mostrar-los properament a la direcció de l’escola i als membres de l’AMPA, tot i
que no és definitiva.

03.- CESSIÓ D’UN ÀLBUM FOTOGRÀFIC I UNA FOTOGRAFIA SOLTA DEL SENYOR
JORDI MODAMIO CIVIT PER A LA SEVA DIGITALITZACIÓ I POSTERIOR
INCORPORACIÓ A L’ARXIU MUNICIPAL

La senyora Montse Mindan, 1ª. Tinent d’alcalde, presenta la proposta d’acord que és del
tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta referent a la cessió d’un àlbum fotogràfic de la seva família i una fotografia solta,
per part del senyor Jordi Modamio Civit, per a la seva digitalització i  posterior incorporació a
l’Arxiu Municipal.

Antecedents

1. En data 29 d’abril de 2013, RE 6467/13, el senyor Jordi Modamio Civit proposa la
cessió d’un àlbum fotogràfic de la seva família i una fotografia solta, per a la seva
digitalització i posterior incorporació a l’Arxiu Municipal.

2. La cessió és un acte de liberalitat en virtut del qual una persona disposa gratuïtament
d’una cosa en favor d’una altra, que l’accepta (article 618 de l’actual Codi Civil),
essent, per tant, imprescindible que es produeixi una manifestació expressa de la
voluntat d’acceptar de la persona jurídica que ha de rebre l’objecte de la donació.
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3. En data 7 de maig de 2013, el tècnic de l’Arxiu municipal ha emès un informe
favorable en relació amb aquest assumpte.

4. La Comissió Informativa del dia 17 de juny de 2013 va emetre un dictamen favorable
al respecte.

Fonaments de dret

Primer.  Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les bases de règim local.
Segon. Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei
municipal i de règim local de Catalunya.
Tercer. Decret 336/1988, de 17 d’octubre, pel qual s’aprova el Reglament de Patrimoni dels
ens locals.
Quart. Real decret legislatiu 1/1996, de 12 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei de
Propietat intel·lectual, regularitzant i armonitzant les disposicions legals vigents sobre la
màteria.
Cinquè. Llei 10/2001, de 13 de juliol, d’arxius i documents.

A proposta de la 1a tinent d’alcalde per delegació de l’alcalde president s’adopta el següent

Acord:

1. Acceptar la cessió del senyor Jordi Modamio Civit, atès que el seu caràcter gratuït no
comporta l’assumpció de cap tipus de càrrega o gravamen, més enllà de les necessàries
destinacions pressupostàries que seran imprescindibles per garantir la conservació, el
tractament tècnic i les polítiques de difusió de la documentació, i atesa la importància
patrimonial que representa.

2. Facultar a l’alcalde president de l’Ajuntament de Roses perquè signi l’acta de cessió
corresponent, amb les clàusules i condicions que s’hi refereixen, per la qual s’accepta
explícitament l’esmentada cessió.

3. Expresar l’agraïment al senyor Jordi Modamio Civit, per l’acte de liberalitat i de servei
cultural i social que ha realitzat envers la Vila de Roses, manifestant, alhora, la
importància que accions com aquesta esdevinguin un costum usual que enriqueixin el
patrimoni històric del nostre poble.

4. Notificar l’adopció de l’esmentat acord a l’interessat per al seu coneixement i efectes.
Expedient número: 2326/2013

PRIMERA INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sra. Magda Casamitjana.- Diu que igualment agraeix aquesta cessió de l’àlbum fotogràfic i
pregunta una vegada més si s’exposen en algun lloc determinat totes aquestes cessions o
donacions que es fan a l’Ajuntaments si s’exposen al públic en algun lloc determinat, perquè
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la gent vegi que allò que dóna el públic o els ciutadans de Roses després  ho poden veure
exposat en algun lloc.

RESPOSTA DEL REGIDOR PONENT

Sr. Marc Danés.- Diu que en aquest cas és una pregunta que recorda la que varen fer fa uns
mesos. Tenen previst per l’any que ve, el 2014, de buscar algun tipus de mirall, alguna
fórmula d’exposició, igual que han fet amb aquest intercanvi entre museus de la comarca de
l’Alt Empordà. La idea de l’Equip de Govern és que aquestes donacions, en la mesura del
possible,  es puguin tenir exposades durant un mes o dos mesos a la Ciutadella i la gent les
pugui anar a veure. Per això, estem pendents que l’any que ve tinguem  el pressupost
addient.

SEGONA INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sra. Magda Casamitjana.- Manifesta que el seu equip de Govern ho exposava a l’entrada de
la Ciutadella, a la part esquerra i creu que estava bé, perquè els primers dies la gent hi
anava i podia fer una fotografia amb allò que havia cedit. Per estar uns quants dies estava
bé, perquè tampoc no són moltes les donacions i just abans d’entrar en el museu
s’exposaven a la vitrina i quedaven molt bé.

Demana a l’Equip de Govern que, si saben el lloc on ho volen fer, si li volen comentar, els ho
agrairà molt.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

04.-  DONACIÓ I CESSIÓ DELS DRETS DE QUATRE PLAQUES ESTEREOSCÒPIQUES
DE VIDRE, PER PART DEL SENYOR RAFAEL PUIG SOLÉ, PER A LA SEVA
INCORPORACIÓ A L’ARXIU MUNICIPAL

La senyora Montse Mindan, 1ª. Tinent d’alcalde, presenta la proposta d’acord que és del
tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta referent a la donació i cessió dels drets de quatre plaques estereoscòpiques de
vidre, per part del senyor Rafael Puig Solé, per a la seva incorporació a l’Arxiu Municipal.

Antecedents

1. En data 2 d’abril de 2013, RE 4799/13, el senyor Rafael Puig Solé proposa la donació i
cessió dels drets de quatre plaques estereoscòpiques de vidre, per a la seva
incorporació a l’Arxiu Municipal.
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2. La donació i cessió dels drets és un acte de liberalitat en virtut del qual una persona
disposa gratuïtament d’una cosa en favor d’una altra, que l’accepta (article 618 de
l’actual Codi Civil), essent, per tant, imprescindible que es produeixi una manifestació
expressa de la voluntat d’acceptar de la persona jurídica que ha de rebre l’objecte de la
donació.

3. En data 7 de maig de 2013, el tècnic de l’Arxiu municipal ha emès un informe favorable
en relació amb aquest assumpte.

4. La Comissió Informativa del dia 17 de juny de 2013 va emetre un dictamen favorable al
respecte.

Fonaments de dret

Primer.  Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les bases de règim local.
Segon. Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei
municipal i de règim local de Catalunya.
Tercer. Decret 336/1988, de 17 d’octubre, pel qual s’aprova el Reglament de Patrimoni dels
ens locals.
Quart. Real decret legislatiu 1/1996, de 12 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei de
Propietat intel·lectual, regularitzant i armonitzant les disposicions legals vigents sobre la
màteria.
Cinquè. Llei 10/2001, de 13 de juliol, d’arxius i documents.

A proposta de la 1a tinent d’alcalde per delegació de l’alcalde president s’adopta el següent

Acord:

1. Acceptar la donació i cessió dels drets del senyor Rafael Puig Solé, atès que el seu
caràcter gratuït no comporta l’assumpció de cap tipus de càrrega o gravamen, més enllà
de les necessàries destinacions pressupostàries que seran imprescindibles per garantir
la conservació, el tractament tècnic i les polítiques de difusió de la documentació
donada, i atesa la importància patrimonial que representa.

2. Facultar a l’alcalde president de l’Ajuntament de Roses perquè signi l’acta de donació i
cessió dels drets corresponent, amb les clàusules i condicions que s’hi refereixen, per la
qual s’accepta explícitament l’esmentada donació.

3. Expresar l’agraïment al senyor Rafael Puig Solé, per l’acte de liberalitat i de servei
cultural i social que ha realitzat envers la Vila de Roses, manifestant, alhora, la
importància que accions com aquesta esdevinguin un costum usual que enriqueixin el
patrimoni històric del nostre poble.

4. Notificar l’adopció de l’esmentat acord a l’interessat per al seu coneixement i efectes.
Expedient número: 1829/2013



237

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

05.- CONCEDIR A LA FUNDACIÓ PRIVADA ALTEM UNA SUBVENCIÓ DE 18.000 €
(DIVUIT MIL EUROS), PEL SERVEI DEL TRANSPORT ADAPTAT PER A PERSONES
AMB DISCAPACITATS INTEL·LECTUALS I DESPESES GENERALS DE MANTENIMENT
DELS TALLERS DE L’ENTITAT DE L’ENTITAT PER A L’ANY 2013 I APROVAR EL
CONVENI PLURIANUAL (2013-2015) QUE CONSTA A L’EXPEDIENT, PEL QUAL ES
REGIRÀ LA SUBVENCIÓ CONCEDIDA

El senyor Marc Danés com a responsable de l’àrea de Benestar Social, presenta la proposta
del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Aprovació del conveni plurianual amb la Fundació Privada ALTEM per al període 2013-2015
per a l’activitat de foment del transport adaptat per a persones amb discapacitats
intel·lectuals i despeses generals de manteniment dels tallers de l’entitat.

Antecedents

1. En data 4 de març de 2013 i RE 3329/13, el Sr. Josep Mauri Clapes, en representació de
l’entitat Fundació Privada ALTEM, ha presentat un escrit en el qual sol·licita que s’aprovi
un conveni plurianual pel període 2013-2015,  pels serveis i activitats que presta i realitza
l’entitat i es concedeixi una subvenció de 54.000 € (18.000 € anuals), en concepte de
promoció del transport adaptat per a persones amb discapacitat intel·lectual i despeses
generals de manteniment dels tallers de l’entitat. Adjunta a la sol·licitud memòria de
l’activitat amb un pressupost de les despeses i dels ingressos previstos per a l’any 2013
d’un  import de 91.213 €.

2. El Ple de l’Ajuntament, en sessió ordinària de 21 de desembre de 2012 acorda
l’aprovació de les Bases reguladores per a la concessió de subvencions municipals per a
l’any 2013 i de la corresponent convocatòria, que s’ha publicat al Butlletí Oficial de la
Província núm. 12, de 17 de gener de 2013.

3. El Pla estratègic inclòs a les bases reguladores, preveu la següent subvenció
nominativa:

Objectiu estratègic Reduir les desigualtats socials
Beneficiari Fundació ALTEM
Import màxim 18.000 €
Aplicació pressupostària 13 61 2320 4850500

4. Amb la finalitat de regular la subvenció sol·licitada s’ha redactat un conveni, el qual
consta a l’expedient.
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5. De manera extraordinària i amb la finalitat de facilitar a l’entitat social beneficiària de la
subvenció la realització del total de l’activitat planificada i la temporalització anual
adequada recollida en aquest conveni, es preveu un pagament anticipat del 50% del total
de l’import anual sempre amb la justificació prèvia de l’import equivalent a l’anticipat, per
tal d’assegurar que s’efectua la totalitat del projecte subvencionat i que es compleixen
els objectius de la subvenció, tal i com es preveu al punt 13 de les Bases reguladores
per a la concessió i justificació de subvencions municipal.

6. El Tècnic de l’àrea ha informat favorablement la concessió de la subvenció sol.licitada i
el conveni que la regula.

7. La Tècnica d’administració general informa favorablement la proposta de conveni obrant
a l’expedient.

8. La Comissió informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 17
de juny de 2013, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat

Fonaments de dret

Primer.- Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions  (LGS) i el reglament que
la desplega aprovat pel Real Decret 887/2006 de 21 de juliol (RLGS).

Segon.- Bases reguladores per a la concessió de subvencions municipals per a l’exercici
2013, publicades al BOP de Girona, núm. 12,  de 17 de gener.

A proposta del Sr. Marc Danés i Zurdo, regidor de Benestar Social, el Ple adopta el següent

ACORD

1. Concedir a la Fundació Privada ALTEM  amb CIF G17603325, representada per Josep
Mauri Clapés, una subvenció de 18.000 € (divuit mil euros), pel servei del transport
adaptat per a persones amb discapacitats intel·lectuals i despeses generals de
manteniment dels tallers de l’entitat de l’entitat per a l’any 2013.

2. Aprovar el conveni plurianual (2013-2015) que consta a l’expedient, pel qual es regirà la
subvenció concedida.

3. Autoritzar la despesa de 18.000 euros amb càrrec a l’aplicació pressupostària 13 61
2320 4850500 del pressupost vigent. Les subvencions de les anualitats del 2014 i 2015
quedaran condicionades a l’existència de crèdit adequat i suficient en els pressupostos
respectius

4. Informar a l’interessat que, l’Ajuntament de Roses publicarà l’atorgament d’aquesta
subvenció en els termes i en els mitjans que preveuen a les bases reguladores.

5. Notificar l'adopció del present acord a l'interessat.
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6. Comunicar-ho al departament d'Intervenció, perquè en tinguin coneixement i produeixi
els efectes que calguin.=Exp.: 1378/13

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Marc Danés.- Explica als presents que la Fundació Privada Altem és una entitat que
pretén millorar la qualitat de vida de les persones amb discapacitat de la comarca de l’Alt
Empordà i, per tant, també de la gent que tenim amb aquesta discapacitat en el nostre
municipi, oferint serveis assistencials, serveis laborals, tests ocupacionals, centres de dia,
serveis de llar-residència, servei de transport adaptat, etc. etc.

És obvi, doncs, que l’Ajuntament hi vol col·laborar i, per tant, procedeixen a presentar aquest
conveni plurianual en aquest ple per a la seva aprovació.

Per fer memòria, recorda que l’any 2007 ja es va signar un conveni amb una quantitat
semblant,  per tal d’ajudar a aquesta entitat en la compra del minibús que cada dia fa el
trajecte Roses-Figueres, Figueres-Roses per portar als nostres nois i noies cap a aquest
taller ocupacional.

És un conveni que va caducar l’any 2011, no es va renovar i que, per tant, l’any passat ja
varen fer un conveni d’un any amb una petita subvenció de 4.849 € i creuen oportú de
recuperar aquella idea inicial dels 18.000 € anuals per tal d’ajudar aquesta fundació.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sra. Magda Casamitjana.-  Com bé ha dit el regidor ponent,  ja es va fer el 2007, però el que
passa és que en aquell moment eren 18000 € per comprar un autobús i, en aquest cas, com
que ja s’havia comprat, d’alguna manera no calien més diners i es feia per al manteniment i
tallers del centre.

Pregunta si saben quants nens, nenes, nois, noies i homes de Roses van actualment a
l’Altem, perquè ja no recorda quants utilitzen aquest servei. Per descomptat, que estan
dacord amb els 18.000 € i si poguessin més, diu que per què no.

RESPOSTA DEL REGIDOR PONENT

Sr. Marc Danés.- Respon que els usuaris rosincs que actualment utilitzen els serveis de
l’Altem són vint-i-tres.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

Sra. Ma. Àngels Arjona.- Diu que el seu grup municipal també votarà a favor i celebra que
s’hagi reprès la subvenció, ja que, com molt bé ha dit el regidor, l’any passat va quedar
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aturat aquest conveni. És va donar una part inferior de diners, perquè es va renovar només
per un any. Dóna les gràcies.

RESPOSTA DEL REGIDOR PONENT

Sr. Marc Danés.- Per aclarir la qüestió, reitera que com ja ha explicat just abans l’alcalde,
senyor Carles Pàramo, el 2007 va signar el conveni amb aquesta entitat. El 2011 va
finalitzar aquest conveni i fins el 2011 ningú s’havia preocupat de mantenir els contactes per
tal de poder renovar  aquest conveni.

El que va fer l’Equip de Govern el 2012 va ser passar el 2012 amb aquesta ajuda de 4.849 €
que és la que ells varen demanar i van començar a parlar per poder fer un conveni com el
que estan presentant ara.

Per tant, estan contents que, una vegada més, des de l’Ajuntament i des del poble de
Roses, poden ajudar a aquestes entitats i que tot i no estar instal·lades a Roses, sigui una
entitat a nivell comarcal que dóna servei a aquestes vint-i-tres persones del nostre municipi,
a part d’altres serveis que també tenim contractats, com pot ser el servei de manteniment de
la Ciutadella i altres serveis que també ens porta aquesta entitat.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

06.- APROVAR L’ADDENDA RELATIVA A LA MODIFICACIÓ DEL PREU DEL CONVENI,
DE DATA 7 D’ABRIL DE 2003 ENTRE TELEVISIÓ DE CATALUNYA, S.A. I
L‘AJUNTAMENT DE ROSES, REFERENT A LA INSTAL·LACIÓ I MANTENIMENT D’UNA
CÀMARA DE TELEVISIÓ PER A LA CAPTACIÓ I DIFUSIÓ D’IMATGES DE L’ENTORN
GEOGRÀFIC I PAISATGÍSTIC DE ROSES

La senyora Montse Mindan, 1ª. Tinent d’alcalde, presenta la proposta d’acord que és del
tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Aprovació de l’addenda relativa a la modificació del preu del conveni, de data 7 d’abril de
2003 entre televisió de Catalunya, S.A. i l‘Ajuntament de Roses, referent a la instal·lació i
manteniment d’una càmara de televisió per a la captació i difusió d’imatges de l’entorn
geogràfic i paisatgístic de Roses.

Antecedents

1. La sessió ordinària del Ple del dia 24 de setembre de 2012 va aprovar l'addenda relativa
a la modificació del preu del conveni núm.2015416, de data 7 d'abril de 2003 entre
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Televisió de Catalunya, S.A i l'Ajuntament de Roses, referent a la instal·lació i
manteniment d'una càmera de televisió per a la captació i difusió d'imatges de l'entorn
geogràfic i paisatgístic de Roses. Segons aquesta addenda, la despesa mensual a partir
del mes d'abril de 2012 va ser de 750 €, incrementada amb l'IVA corresponent.

2. En data 1 d'abril de 2013 Televisió de Catalunya, SA tramet a l'Ajuntament de Roses una
“addenda de novació parcial del conveni núm.2015416 signat entre Televisió de
Catalunya, SA (TVC) i l'Ajuntament de Roses de data 7 d'abril de 2003 per a la
instal·lació i manteniment d'una càmera de Televisió per a la captació i difusió d'imatges
de l'entorn geogràfic i paisatgístic” on s’acorda una nova reducció excepcional al preu
pactat, el qual serà de 650€ mensuals incrementat amb l'IVA corresponent, a partir del
mes d’abril de 2013.

3. Existeix crèdit a l’aplicació pressupostària 13 70 4320 2269900.

4. Amb data 15 d’abril de 2013 la cap d’unitat de l’àrea de Turisme informa favorablement.

5. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el 17 de
juny de 2013, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat.

Fonaments de dret

Primer – L’article 6.1 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de règim jurídic de les
administracions públiques i del procediment administratiu comú, modificada per la llei
4/1999, de 13 de gener.

Segon – L’article 191 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text
refós de la llei municipal i de règim local de Catalunya.

Tercer – Els articles 303, 304 i el 305 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova
el reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals

Proposta de resolució

A proposta de la regidora de Turisme i Participació Ciutadana, la senyora Montse Mindan i
Cortada, el Ple adopta el següent:

ACORD:

1. Aprovar l’addenda al conveni entre Televisió de Catalunya, SA i l’Ajuntament de Roses
mitjançant la qual es redueix l’aportació econòmica mensual que l’Ajuntament de Roses
fa a TVC SA, a partir del mes d’abril de 2013, passant a ser de 650€ mensuals,
incrementada amb el 21% d’IVA (786,50€ mensuals)

2. Comunicar l’acord adoptat al departament d’intervenció.
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3. Notificar l’acord a Televisió de Catalunya, S.A amb seu al carrer Jacint Verdaguer, s/n
08970 de Barcelona.=Exp: 2107/13

EXPLICACIÓ DE LA REGIDORA PONENT

Sra. Montse Mindan.- En aquest cas i ja des del 7 d’abril del 2003, existeix un conveni entre
televisió de Catalunya i l’Ajuntament per a la instal·lació i el manteniment d’una càmara de
televisió per captar i difondre les imatges de l’entorn geogràfic i paisatgístic de Roses, que
com tots saben, és la càmara del temps de TV3 i aleshores ens abaixen el preu i de signar
una addenda al conveni.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.

07.- RECUPERACIÓ D’OFICI DEL VIAL PÚBLIC SITUAT ENTRE L’AV. PORT CANIGÓ,
NÚM. 15-31 I EL CANAL TRAMUNTANA DE LA URBANITZACIÓ SANTA MARGARIDA
DE ROSES

La senyora Montse Mindan, 1ª. Tinent d’alcalde, presenta la proposta d’acord que és del
tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a l’expedient de recuperació d’ofici d’un bé de domini públic, concretament
del vial públic situat entre l’av. Port Canigó, núm.15-31 i el Canal Tramuntana.

Antecedents

1. Mijançant informe d’inspecció dels Serveis Tècnics d’aquest Ajuntament, de data 21 de
setembre de 2011, arran de la visita d’inspecció a la finca situada a l’av. Port Canigó,
núm. 15-31, es comprovà que el vial públic que dóna accés al recinte de la Comunitat de
Propietaris de l’edifici Port Canigó, 15-33 es troba tancat al públic, mitjançant la
instal·lació d’una tanca metàl·lica i una porta corredora.

2. Per decret d’Alcaldia de data 22 de març de 2012, núm. 774/29.03.2012 en ús de la
potestat de recuperació d’ofici reconeguda pels articles 4.1.d) de la Llei 7/1985, de 2
d’abril, de bases del règim local, i 8.1.e) del DL 2/2003, de 28 d’abril pel qual s'aprova el
Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, s’incoa l’expedient per a la
recuperació d’ofici del vial peatonal situat entre l’av. Port Canigó, núm.15-31 i el canal
Tramuntana de Roses.

3. En l’expedient instruït ha resultat acreditada la plena propietat municipal sobre l’esmentat
vial, gaudint de la condició de bé de domini públic, que consta inscrit a l’Inventari general
de béns de la corporació amb l’ordinal 139. Aquest bé immoble pertany a l’Ajuntament en
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virtut d’escriptura pública de cessió dels terrenys destinats a vialitat, zones d’aparcament
i vial peatonal, corresponents al Polígon C del Pla Parcial Sector Canigó, formalitzada en
data 7 d’abril de 1999 davant del notari de Llançà, per part de l’entitat Construccions
Reials, SL i acceptada per l’Ajuntament de Roses, el 30 d’abril del mateix any.

4. L’Ajuntament ha gaudit de la possessió immediata de la finca en qüestió fins el moment
en què, segons resulta de l‘informe d’inspecció de data 21 de setembre de 2011, el vial
peatonal es troba tancat al públic mitjançant la instal·lació d’una tanca metàl·lica i una
porta corredora, sense cap títol legitimador per part de la/es Comunitat/s de Propietaris
que l’ocupen, que retenen la possessió en aquests moments.

5. En data 30 de març de 2012, es va notificar a la Comunitat de Propietaris de l’Edifici Port
Canigó, 15-33, com a interessats en l’expedient, que se’ls concedia un termini de deu
dies hàbils, per tal que poguessin al·legar allò que estimessin oportú.

6. En el termini d’audiència concedit, l’esmentada Comunitat de Propietaris no va presentar
cap al·legació en relació amb aquest expedient de recuperació d’ofici.

7. Mitjançant informe de l’Inspector municipal, de data 22 de febrer de 2013, indica que no
s’ha enretirat el portal i, a més, s’ha grafiat al terra aparentment una plantilla per retolar
un gual per evitar l’estacionament de vehicles davant el portal instal·lat sense llicència.

8. Els Serveis Jurídics d’aquest Ajuntament, en data 3 d’octubre de 2011, emeten informe
de tramitació administrativa per a la recuperació d’ofici d’una finca de titularitat municipal.

9. El Ple de la corporació a la sessió que va tenir lloc el dia 25 de març de 2013, acordà
disposar la recuperació d’ofici del vial públic situat entre l’av. Port Canigó, núm. 15-31 i el
Canal Tramuntana de la urbanització Santa Margarida, com a bé de domini públic
municipal.

10. En el mateix acord, també s’ordenà a l’interessat, és a dir a la Comunitat de Propietaris
de l’Edifici Port Canigó, 15-33, que en el termini de 10 dies cessessin en la seva actuació
d’ocupació del vial públic situat entre l’av. Port Canigó núm. 15-31 i el Canal Tramuntana
objecte de recuperació i que el deixessin a la lliure disposició de l’Ajuntament, per la qual
cosa havien d’enretirar la tanca metàl·lica i la porta corredora que en limiten l’ús públic i
restituir la naturalesa del bé ocupat. Així mateix, en cas que l’esmentada Comunitat no
donés compliment a l’ordre d’execució, es disposà que es procedís per part dels serveis
municipals a la recuperació de la possessió del bé.

11. Aquest acord es notificà a la Comunitat de Propietaris de l’Edifici Port Canigó, 15-33, en
data 9/04/2013 i l’administradora de finques que gestiona l’esmentada comunitat ens va
comunicar que la tanca i la porta corredora pertanyien a la Comunitat de Propietaris Port
Canigó Amarres, que la gestionava una altra administradora de finques.

12. Per tant, l’acord de Ple esmentat es notificà a l’administradora de finques que gestiona la
Comunitat de Propietaris Port Canigó Amarres, tot i que no va voler rebre la notificació ja
que no anava dirigida a la Comunitat de Propietaris Port Canigó Amarres i al mateix
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temps hi va adjuntar un croquis de la situació de la tanca i indicà que afectava tant la
Comunitat de Propietaris Port Canigó Amarres com la Comunitat de Propietaris del
Puerto del Puerto Real.

13. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 17
de juny de 2013, va dictaminar favorablement l'assumpte més amunt esmentat.

Fonaments de dret

Primer.- Articles 4.1.d) i 82.1.a) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de
règim local.

Segon.- Articles 8.1.e), 227 i 229 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova
el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya.

Tercer.- Articles 147 i ss del Reglament de patrimoni dels ens locals, aprovat per Decret
336/1988, de 17 d’octubre.

A proposta de la senyora Montse Mindan Cortada, 1ª. Tinent d’alcalde de l’Ajuntament de
Roses, el Ple adopta el següent:

ACORD

1. Esmenar l’acord de Ple que va tenir lloc el dia 25 de març de 2013, en el sentit que allà
on diu Comunitat de Propietaris de l’edifici Port Canigó, 15-33 ha de dir Comunitat de
Propietaris Port Canigó Amarres i Comunitat de Propietaris del Puerto del Puerto Real.

2. Ordenar als interessats que en el termini de deu dies, a comptar des de la notificació
d’aquest acord, cessin en la seva actuació d’ocupació de l’esmentat bé objecte de
recuperació, i que el deixin a la lliure disposició de l’Ajuntament, per la qual cosa hauran
d’enretirar la tanca metàl·lica i la porta corredora que en limiten l’ús públic i restituir la
naturalesa del bé ocupat.

3. Disposar que, en cas que les Comunitats de Propietaris Port Canigó Amarres i
Comunitat de Propietaris del Puerto del Puerto Real, no donin compliment a l’ordre
continguda al paràgraf precedent, es procedeixi per part dels serveis municipals a la
recuperació de la possessió del bé, utilitzant els mitjans d’execució forçosa legalment
procedents, i sol·licitant, si és precís, l’auxili de la força pública, d’acord amb allò
establert a l’article 150 del Reglament de patrimoni dels ens locals, aprovat per Decret
336/1998, de 17 d’octubre, o bé l’autorització judicial del corresponent Jutjat contenciós
administratiu en cas que l’execució forçosa requereixi l’entrada en el domicili d’un
particular o en altres llocs per als que la llei exigeixi l’esmentada autorització, d’acord
amb els articles 18.2 CE, 96.3 de la LRJPA i 8.5 de la LJCA.= Exp: 3891/11

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.
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08.- CONCEDIR A L’ASSOCIACIÓ GRUP DE TEATRE DE ROSES,  UNA SUBVENCIÓ
DE  DOTZE MIL EUROS ANUALS (12.000,00 €), EN CONCEPTE DE LES DESPESES
DERIVADES DE LA REALITZACIÓ DE TRES REPRESENTACIONS DELS PASTORETS
DURANT LES FESTES DE NADAL, AIXÍ COM LA PRODUCCIÓ I REPRESENTACIÓ
D’UNA OBRA DE TEATRE DURANT LA PRIMAVERA 2013.

El senyor Marc Danés, com a responsable de l’àrea de Cultura, presenta la proposta d’acord
que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta del regidor de Cultura relativa a la concessió d’una subvenció prevista
nominativament al pressupost 2013 a l’Associació grup de Teatre de Roses per al foment del
teatre amateur i l’aprovació del conveni regulador de la subvenció per als exercicis 2013,
2014 i 2015.

Antecedents

1. En data 27 de febrer de 2013 (RE: 3056), l’Associació Grup de Teatre de Roses,
representada per la senyora Gema Vieyra i Bosch, sol·licita una subvenció de dotze mil
euros (12.000,00 €), en concepte de despeses derivades de la realització d’activitats
teatrals, consistent en tres representacions dels Pastorets durant les festes de Nadal,
així com la producció i representació d’una obra de teatre durant la primavera. Adjunta a
la sol·licitud la memòria de l’activitat amb un pressupost de les despeses i dels ingressos
previstos per un import de divuit mil dos-cents setanta-cinc euros (18.275,00 €).

2. El Ple de l’Ajuntament, en sessió ordinària de data 21 de desembre de 2012, acorda
l’aprovació de les Bases reguladores per a la concessió de subvencions municipals per a
l’any 2013 i de la corresponent convocatòria, que s’ha publicat al Butlletí Oficial de la
Província núm. 12, de 17 de gener de 2013.

3. El Pla estratègic inclosos a les bases reguladores, preveu la següent subvenció
nominativa:

Objectiu estratègic Foment activitats culturals

Beneficiari Associació Grup de Teatre de Roses
Import màxim 12.000 €

Aplicació pressupostària 40.3341.4850400

4. Amb la finalitat de regular la subvenció sol·licitada s’ha redactat un conveni, el qual
consta a l’expedient, amb una vigència que s’estén des de la data de la seva signatura
fins el 31 de desembre de 2015.

5. El Tècnic de Cultura i Festes informa favorablement al respecte.
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6. La Tècnica d’administració general informa favorablement la proposta del conveni obrant
a l’expedient.

7. En data  17 de juny de 2013 la Comissió Informativa Genèrica del Ple ha dictaminat
favorablement la present proposta.

Fonaments de dret

Primer.- Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions  (LGS) i el reglament que
la desplega aprovat pel Real Decret 887/2006 de 21 de juliol (RLGS).

Segon.- Bases reguladores per a la concessió de subvencions municipals per a l’exercici
2013, publicades al BOP de Girona, núm. 12,  de 17 de gener.

A proposta del regidor de Cultura, Marc Danés i Zurdo, el Ple de la Corporació adopta el
següent

ACORD:

1. Concedir a l’Associació Grup de Teatre de Roses, amb el CIF G17672957, representada
per la senyora Gema Vieyra Bosch, amb el NIF 40431751M, una subvenció de  dotze mil
euros anuals (12.000,00 €), en concepte de les despeses derivades de la realització de
tres representacions dels Pastorets durant les festes de Nadal, així com la producció i
representació d’una obra de teatre durant la primavera 2013.

Aquesta subvenció suposa el 65,66 % del pressupost de l’activitat (18.275,00 €), atès
que l’Ajuntament de Roses, dins de l’àmbit de les seves competències, està interessat
en col·laborar amb els projectes que tinguin per objectiu el foment del teatre amateur, la
promoció de les arts escèniques i la seva creació.

2. Aprovar el conveni que consta a l’expedient, pel qual es regirà la subvenció concedida
per als exercicis 2013, 2014 i 2015.

3. Autoritzar la despesa de dotze mil euros (12.000,00 €), amb càrrec a l’aplicació
pressupostària 13 40 3341 4850400 Conveni Ass. Grup de Teatre de Roses.

Les subvencions de les anualitats de 2014 i 2015 quedaran condicionades a l’existència
de crèdit adequat i suficient en els pressupostos respectius.

4. Informar a l’interessat que l’Ajuntament de Roses publicarà l’atorgament d’aquesta
subvenció en els termes i en els mitjans que preveuen a les bases reguladores.

5. Notificar l'adopció del present acord a l'interessat.

6. Comunicar-ho al departament d'Intervenció, perquè en tinguin coneixement i produeixi
els efectes que calguin. (Exp. 1181/2013)*
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EXPLICACIÓ  DEL REGIDOR PONENT

Sr. Marc Danés.- Explica que des de l’Ajuntament interessa promocionar les arts escèniques
i la creació. Per tant, interessa donar suport al Grup de Teatre Roses, com sempre s’ha fet.
En aquest cas, d’alguna manera, el millorem. Plantegem un suport trianual, un suport a tres
anys que el que farà serà que el Grup de Teatre Roses pugui programar molt millor les
obres que volen fer i que permetin mantenir la qualitat que els estan demostrant dia a dia.

En aquest cas, el conveni els remet a que els demanem un mínim de tres obres de
representació de Pastorets, una obra de teatre que es fa pels vols del mes de maig, però
tots saben que en qualsevol activitat cultural del municipi, moltes vegades el Grup de Teatre
col·labora donant suport a l’Associació de Roses “Fundació de Roses Contra el Càncer”.
Aquest any que s’està celebrant l’any Espriu, que ja s’ha fet una activitat dins del març
poètic de la biblioteca, es farà una altra activitat pels vols del mes d’agost, el mes d’agost
repetiran l’obra de teatre i, per tant, poden dir que és un acord força de mínims i el més
important és donar aquesta seguretat a tres anys vista, per tal que puguin elaborar, d’alguna
manera, si poden, perquè ja la qualitat és molt alta, obres de major qualitat.

PETICIÓ D’ACLARIMENT DE L’ALCALDIA

Alcalde.- Pregunta quina vigència té aquest conveni i el nombre de representacions que ha
de fer el Grup de Teatre, si són tres representacions de pastorets més una de primavera.
Diu que l’acord es refereix a les representacions de l’any i primavera de 2013 i per això
pregunta si no hauria de dir 2013, 2014 i 2015 o treure el 2013.

Sr. Marc Danés.- Respon que la vigència és per als anys 2013, 2014 i 2015 i a la precisió
sol·licitada per l’alcalde, per fer constar els tres anys de conveni. Respon que primer
aprovem la concessió de la subvenció i després aprovem el conveni.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

09.- CONCEDIR A PASCUAL ARTS MÚSIC, SLU,  UNA SUBVENCIÓ DE CINQUANTA
MIL EUROS ANUALS (50.000 €), EN CONCEPTE DE DESPESES DERIVADES DE LA
REALITZACIÓ DEL FESTIVAL SONS DEL MÓN 2013, A L’ESPAI CULTURAL LA
CIUTADELLA

El senyor Marc Danés, com a responsable de l’àrea de Cultura, presenta la proposta d’acord
que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta del regidor de Cultura relativa a la concessió d’una subvenció prevista
nominativament al pressupost 2013 a Pascual Arts Músic SLU, per a la realització del
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Festival Sons del Món a l’Espai Cultural la Ciutadella durant l’estiu 2013; així com
l’avançament del 20% de la mateixa i l’aprovació del conveni regulador de la subvenció per
als exercicis 2013, 2014 i 2015.

Antecedents

1. En data 10 d’abril de 2013 (RE: 5381), Pascual Arts Músic, SLU, representada pel
senyor Xavier Pascual Bellosta, sol·licita una subvenció de cinquanta mil euros
(50.000,00 €), amb l’avançament del 50% de la mateixa, en concepte de despeses
derivades de la realització del Festival Sons del Món a l’espai cultural la Ciutadella,
consistent en la realització d’un mínim de 3 concerts i  les activitats paral·leles de
gastronomia i enologia que corresponguin, durant la temporada d’estiu 2013. Adjunta a
la sol·licitud la memòria de l’activitat amb un pressupost de les despeses i dels ingressos
previstos per un import de cent mil euros (100.000,00 €).

2. El Ple de l’Ajuntament, en sessió ordinària de data 21 de desembre de 2012, acorda
l’aprovació de les Bases reguladores per a la concessió de subvencions municipals per a
l’any 2013 i de la corresponent convocatòria, que s’ha publicat al Butlletí Oficial de la
Província núm. 12, de 17 de gener de 2013.

3. El Pla estratègic inclosos a les bases reguladores, preveu la següent subvenció
nominativa:

Objectiu estratègic Foment activitats culturals

Beneficiari Pasqual Arts Músic SLU
Import màxim 50.000 €

Aplicació pressupostària 40.3341.4850100

4. Amb la finalitat de regular la subvenció sol·licitada s’ha redactat un conveni, el qual
consta a l’expedient, amb una vigència que s’estén des de la data de la seva signatura
fins el 31 de desembre de 2015.

5. El Tècnic de Cultura i Festes informa favorablement al respecte.

6. La Tècnica d’administració general informa favorablement la proposta del conveni obrant
a l’expedient.

7. En data 17 de juny de 2013   la Comissió Informativa Genèrica del Ple ha dictaminat
favorablement la present proposta.

Fonaments de dret

Primer.- Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions  (LGS) i el reglament que
la desplega aprovat pel Real Decret 887/2006 de 21 de juliol (RLGS).



249

Segon.- Bases reguladores per a la concessió de subvencions municipals per a l’exercici
2013, publicades al BOP de Girona, núm. 12,  de 17 de gener.

A proposta del regidor de Cultura, Marc Danés i Zurdo, el Ple de la Corporació adopta el
següent

ACORD:

1. Concedir a Pascual Arts Músic, SLU, amb el CIF B17887894, representada pel senyor
Xavier Pasqual Bellosta, amb el NIF 40447833X, una subvenció de cinquanta mil euros
anuals (50.000 €), en concepte de despeses derivades de la realització del Festival Sons
del Món a l’espai cultural la Ciutadella, consistent en la realització d’un mínim de 3
concerts i  les activitats paral·leles de gastronomia i enologia que corresponguin, durant
la temporada d’estiu 2013.

2. Aquesta subvenció suposa el 50,00 % del pressupost de la despesa de l’activitat
(100.000,00 €).

3. Aprovar el conveni que consta a l’expedient, pel qual es regirà la subvenció concedida
per als exercicis 2013, 2014 i 2015.

4. Estimar parcialment la sol·licitud d’avançament, en el sentit d’atorgar una avançament
corresponent al 20% de l’import.

5. Autoritzar la despesa de cinquanta mil euros (50.000,00 €), amb càrrec a l’aplicació
pressupostària 13 40 3341 4850100 Conveni Pascual Arts Músic, SLU-Festival Sons del
Món.

6. Les subvencions de les anualitats 2014 i 2015 quedaran condicionades a l’existència de
crèdit adequt i suficient en els pressupostos respectius.

7. Ordenar el pagament per avançat de deu mil euros (10.000,00 €), corresponents al 20%
de la subvenció concedida, per tal que l’interessat pugui afrontar les despeses inicials
d’aquest projecte que té com a finalitat millorar l’oferta cultural i turística del municipi, així
com promocionar el patrimoni de Roses, d’acord amb allò establert a la clàusula quarta
del conveni regulador. Aquest pagament es realitzarà mitjançant transferència en el
compte bancari 0487 1246 78 2000031736.

8. Informar a l’interessat que l’Ajuntament de Roses publicarà l’atorgament d’aquesta
subvenció en els termes i en els mitjans que preveuen a les bases reguladores.

9. Notificar l'adopció del present acord a l'interessat.

10. Comunicar-ho al departament d'Intervenció, perquè en tinguin coneixement i produeixi
els efectes que calguin.  (Exp. 1105/2013)*

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT
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Sr. Marc Danés.- Explica que en aquest cas fem un conveni amb una entitat a la qual
l’Ajuntament dóna suport, perquè ens interessa fomentar aquests concerts de música en viu
durant la temporada d’estiu.

El Festival Sóns del Món és un festival que aglutina la música, l’enologia i el patrimoni
històric del nostre municipi i, per tant, no només és una oferta cultural, sinó que és una
projecció turística de la nostra població.

El regidor fa una mica d’història del festival. Explica que el festival neix l’any 2007 a
Vilabertran i que, a posteriori, l’any 2010, l’Ajuntament de Roses decideix adherir-se en
aquest festival i que un cop caducat aquest conveni, l’any 2012, per primer cop, l’Ajuntament
de Roses torna a signar aquest conveni, el torna a renovar, amb una diferència important
que és que passem dels 30.000 €, que es feia fins ara, a 50.000 €.

Això ho fem per diversos motius, el primer de tot és perquè donem una oferta musical
important i de qualitat al nostre municipi. Un altre punt important és que s’aprofita per donar
coneixement de la gastronomia, l’enologia, el patrimoni històric i dels bars i restaurants del
municipi de Roses.

Vol recordar als presents que cada vegada que es fa un concert aquí a Roses, tots els
restaurants que hi ha al voltant ens diuen que poden doblar els àpats que fan aquella nit
amb gent que els diu que ve a veure el festival. I, per posar-los un exemple, aquest any que
com a estrella important té la Luz Casal, ja tenim persones de diferents poblacions: de
Toledo, Salamanca i  alguna persona de Galicia que aprofitant l’excusa de venir a veure la
Luz Casal, ens ha demanat paquets turístics per passar cinc dies al nostre municipi.

Per tant, és una oferta cultural amb oferta turística i subratlla que intenten fer coses de la
millor manera, perquè la gent vingui a Roses, vingui a gastar diners i que es puguin mantenir
els llocs de treball de la gent que viu i treballa a Roses.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.

10.- ACCEPTAR EL MUTU ACORD EN LA DETERMINACIÓ DEL PREU JUST PER A
L’EXPROPIACIÓ DE PART DE LA FINCA SITUADA AL CARRER ANTONI CANALS,
NÚM. 96 I APROVAR LA PROPOSTA DE CONVENI DE MUTU ACORD

La senyora Montse Mindan, 1ª. Tinent d’alcalde, presenta la proposta d’acord que és del
tenor literal següent:

Identificació de l'expedient

Proposta relativa a l’expedient d’expropiació forçosa d’una porció (6,60 m2)  de la finca
situada al carrer Antoni Canals, 96 afectada pel projecte d’obres anomenat “Text refós del
projecte d’adequació del Castell de la Trinitat” de Roses.
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Antecedents

1. El 16 de desembre de 2011, la Junta de Govern Local, en sessió ordinària, aprovà
definitivament el document anomenat “Text refós del Projecte d’adequació del Castell de
la Trinitat”, de Roses, redactat el mes d’octubre de 2011, per l’empresa Land Urbanisme
i Projectes, SLP, d’iniciativa municipal, el qual preveu, entre d’altres actuacions,
l’execució de l’accés al Castell de la Trinitat pel carrer Antoni Canals.

2. Posteriorment, mitjançant acord de Ple de data 25 de juny de 2012 es resolgué declarar
la necessitat d’ocupació de la finca situada al carrer Antoni Canals, 96, i aprovar la
relació concreta i individualitzada dels béns i drets afectats per l’expropiació.

Aquest acord fou publicat al BOP de Girona número 160, de 2 d’agost i al Punt Diari de 2
d’agost de 2012, i notificat a la comunitat de propietaris així com als interessats afectats
titulars de drets sobre algunes de les finques en què es va dividir horitzontalment la
matriu, concretament:

- Tomàs Coll Feliu, com a beneficiari de la Hipoteca que grava la finca independent
16.212, i a la Hisenda Pública i a la Comunitat de Propietaris de l’Edifici Bellezza IV,
per les anotacions preventives d’embargament de la mateixa finca.

- Banco Bilbao Vizcaya Argentaria SA, com a beneficiari de la Hipoteca que grava la
finca independent 16.216.

- Senyors Heiko i Yvonne Schlüsen, per la substitució fideïcomissària sobre una meitat
indivisa de la finca 16.225.

3. Transcorregut el termini de quinze dies previstos per l'article 24 de la Llei d'Expropiació
Forçosa pel tràmit d’avinença, sense que els propietaris s'hagin personat davant
d'aquesta alcaldia, ni hagin presentat escrit proposant la seva oferta per a l'adquisició del
bé immoble, s’acorda l’obertura de la peça separada per Decret de data 19 d’octubre de
2012.

4. La Sra. Chantal Beber, en nom propi i en representació de la Comunitat de Propietaris
de l’Edifici Bellezza IV, segons acta de la reunió extraordinària que va tenir lloc el dia 28
de febrer de 2013, en data 28 de maig de 2013, ha manifestat la seva conformitat amb el
conveni de mutu acord, per posar fi al procediment expropiatori.

L’objecte del conveni és convenir el preu just per a l’expropiació dels 6,60 m2 de terreny
de la finca registral 15.131, situada al carrer Antoni Canals, núm. 96, per un import de
1.706,67 €, en base a la valoració efectuada per l’arquitecte municipal en data
04/04/2012.

5. En data 29 de maig de 2013 els Serveis Jurídics de la Corporació emeten un informe en
favorable al respecte.

6. La Comissió Informativa genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 17
de juny de 2013, va dictaminar favorablement l'assumpte més amunt esmentat.
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Fonaments de dret

Llei d’expropiació forçosa de 1954, article 24, relatiu a la possibilitat de convenir l’adquisició
dels béns i drets afectats per mutu acord, en qualsevol moment del procediment.

A proposta de la senyora Montse Mindan Cortada, 1ª. Tinent d’alcalde, el Ple adopta el
següent:

ACORD

1. Acceptar el mutu acord en la determinació del preu just per a l’expropiació de 6,60 m2 de
la finca situada al carrer Antoni Canals, núm. 96, per un import de  1.706,67 €, segons
informe de l’arquitecte municipal.

2. Aprovar la proposta de conveni de mutu acord que s’adjunta, el qual un cop signat,
posarà fi a aquest procediment.

3. Fixar la data en què ha de comparèixer l’interessat al despatx de l’Alcaldia, ubicat a la
Plaça Catalunya, 12, 2n. pis, a fi de formalitzar el conveni i la corresponent acta
d’ocupació i  pagament, un cop aprovada la proposta de conveni,  i mitjançant citació
formal, en el termini màxim de deu dies a partir del següent a la recepció d’aquesta
notificació.

4. Aprovar la despesa per un import de 1.706,67 €, en concepte de preu just per a
l’expropiació de la finca situada al carrer Antoni Canals núm. 96. Imputar aquesta
despesa a l’aplicació pressupostària següent 2013 20 1510 6100099

5. Ordenar el pagament d’aquesta quantitat a la Comunitat de Propietaris de l’Edifici
Bellezza IV, amb NIF H 17324047, coincidint amb la subscripció de l’acta de pagament i
ocupació, mitjançant transferència bancària al número de compte 0487 1228  13
9000005634.

6. Comunicar el present acord al signant del conveni expropiatori i adjuntar-li un exemplar
d’aquest degudament signat, així com al Departament d’Intervenció d’aquest Ajuntament
als efectes oportuns.

7. Una vegada signada l’acta d’ocupació i pagament, caldrà inscriure la porció expropiada
al Registre de la Propietat i a l’Inventari de Béns Immobles de la corporació, així com
comunicar la disponibilitat dels terrenys a l’Àrea d’Urbanisme d’aquest Ajuntament, als
efectes oportuns.

8. Notificar aquest acord a la interessada als efectes oportuns.

9. Comunicar aquest acord als Departaments d’Intervenció, Tresoreria, Gestió Tributària i a
les Àrees d’Infraestructures i Serveis Públics i d’Urbanisme d’aquest Ajuntament, als
efectes oportuns.= Exp: 3484/11
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EXPLICACIÓ DE LA REGIDORA PONENT

Sra. Montserrat Mindan.- En aquest cas, el desembre del 2011 la Junta de Govern Local va
aprovar definitivament el document anomenat text refós del projecte d’adequació del Castell
de la Trinitat de Roses, redactat el mes d’octubre del 2011 per l’empresa Land Urbanisme i
Projectes, SLP, d’iniciativa municipal, el qual preveu, entre d’altres actuacions,  l’execució de
l’accés al Castell de la Trinitat pel carrer Antoni Canals

Per tirar endavant aquest projecte per fer l’accés que va al castell, necessitàvem una part
d’un terreny que és propietat de la comunitat de propietaris de l’edifici Belleza IV, que és el
que està a tocar de la pujada del castell. Per tant, ens vàrem posar en contacte amb ells i
varem arribar a un acord per poder expropiar un trosset molt petit de terreny que és d’uns
6,60 m2 . Els propietaris es varen avenir i els van comunicar que hi estaven d’acord.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.

11.- MODIFICACIÓ DE LA FORMA DE GESTIÓ DEL SERVEI PÚBLIC DE
CLAVEGUERAM I APROVACIÓ DE LA CONTRACTACIÓ DE LA “GESTIÓ INDIRECTA,
EN RÈGIM DE CONCESSIÓ, DELS SERVEIS MUNICIPALS D’ABASTAMENT
DOMICILIARI D’AIGUA POTABLE I DE CLAVEGUERAM”

El senyor Josep Ma. Masblanch, com a responsable de l’àrea d’Infraestructures i Serveis
Públics, presenta la proposta d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta d’aprovació de l’expedient de modificació de la forma de gestió del servei públic de
clavegueram i de la contractació de la “Gestió indirecta, en règim de concessió, dels serveis
municipals d’abastament domiciliari d’aigua potable i de clavegueram “.

Antecedents

1. Iniciats els  actes preparatoris per la nova contractació del servei municipal d’abastament
domiciliari d’aigua potable, s’ha considerat la conveniència d’aprofitar la nova
contractació per ajustar la prestació a un servei integral de l’aigua, que comprengués tant
el servei d’abastament domiciliaria d'aigua potable com el de recollida de les aigües
residuals i pluvials, a l'efecte d'optimitzar recursos.

El servei de clavegueram ho està prestant l’Ajuntament de forma directa a través de la
societat municipal Rosersa,  per la qual cosa procedeix prèviament acordar el seu canvi
de forma de gestió a indirecta.
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2. S’han redactat els avantprojectes del Reglament  del servei d’abastament d’aigua
potable i del Reglament del servei de clavegueram, amb la finalitat d’actualitzar  els
actuals reglaments, per ajustar-los a la nova normativa comunitària, estatal i catalana,
abordar les noves tecnologies i les demandes mediambientals.

3. Expedient de contractació de la “Gestió indirecta en règim de concessió, dels serveis
municipals d’abastament domiciliari d’aigua potable i de clavegueram”, pel termini de deu
anys.  El contracte podrà ser prorrogat mitjançant una pròrroga de 5  anys, tenint una
durada màxima de 15 anys.

4. S’estableix com a base màxima per a la licitació del contracte de gestió dels serveis, un
import màxim pel servei d’abastament d’aigua de 0,58 €/m3 d’aigua facturada (IVA
exclòs), i pel servei de clavegueram de 0,10 €/m3 d’aigua facturada (IVA exclòs), i per
tant serà millorable a la baixa.

5. L’adjudicació del contracte quedarà condicionada suspensivament a l’aprovació definitiva
de la modificació de la forma de gestió del servei de clavegueram.

6. La Comissió Informativa Genèrica del Ple ha dictaminat favorablement la present
proposta.

Fonaments de dret

Primer.- La  legislació d’aplicació a la modificació de la forma de gestió del servei de
clavegueram es la següent:

a. Articles 245 i següents del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual
s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya.

b. Articles 158 i següents del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova
el Reglament d’Obres, Activitats i Serveis de les Entitats Locals.

c. Articles 22.2.f), 85 i 86 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, de Bases del Règim
Local.

d. Articles 95 i 97 del Reial Decret Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, pel qual
s’aprova el Text Refós de les disposicions legals Vigents en matèria de Règim
Local.

e. El Títol III del Decret de 17 de juny de 1955 pel qual s’aprova el Reglament de
serveis de les Corporacions Locals.

Segon.- La legislació d’aplicació a l’aprovació, licitació, adjudicació i contractació dels
serveis municipals d’abastament domiciliari d’aigua potable i de clavegueram per
la seva prestació en règim de gestió indirecta, amb la modalitat de concessió
administrativa, es la següent:

a. Text refós de la Llei de contractes del sector públic, aprovat per Reial decret
legislatiu 3/2011, de 14 de novembre
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b. Reglament general de la Llei de contractes de les administracions públiques
aprovat pel Reial decret 1098/01, de 12 d’octubre, en tot allò que no s’oposi,
contradigui o resulti incompatible amb el TRLCSP.

c. Reial decret 817/2009, de 8 de maig, pel qual es desenvolupa parcialment la
Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de contractes del sector públic.

d. Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals de Catalunya, aprovat
per Decret 179/1995, de 13 de juny.

e. Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel qual s’aprova el Text refós de la Llei
municipal i de règim local de Catalunya.

Tercer.- El contracte té la qualificació de contracte administratiu de gestió de serveis
públics en la modalitat de concessió administrativa, tal i com estableixen els
articles 8 i 277 a) del TRLCSP.

Quart.- Per a l’adjudicació del contracte s’ha optat pel procediment obert amb tramitació
ordinària, d’acord amb l’article 138.2 del TRLCSP, i la selecció de l’adjudicatari
serà mitjançant varis criteris objectius d’adjudicació, que  es publicaran en l’anunci
de licitació, d’acord amb l’article 150 del text esmentat.

Cinquè.- L’òrgan competent per acordar la modificació de la forma de gestió d’un servei,
així com per aprovar la contractació d’aquest serveis, és el Ple de la corporació, si
bé podrà acordar la delegació a favor de l’Alcaldia o de la Junta de Govern Local
de totes o algunes de les facultades de contractació.

Sisè.-       El contracte es regirà pel Plec de clàusules administratives particulars (PCAP), pel
Plec de prescripcions tècniques, pel que disposa TRLCSP, pel RGLCAP, amb les
particularitats de la normativa reguladora de l’administració local, pel Reglament
d’obres, activitats dels ens locals a Catalunya,  pels Reglaments municipals
reguladors dels serveis vigents en cada moment i per la normativa especifica
reguladora de l’abastament d’aigua potable i del sanejament públic.

Setè.- La licitació del contracte es publicarà, prèvia aprovació definitiva dels plecs,  en el
Perfil del contractant de l’Ajuntament de Roses que està inclosa a la Plataforma de
Serveis de Contractació Pública de la Generalitat de Catalunya, a la qual es tindrà
accés a través de la pàgina Web: www.contractaciopublica.gencat.cat., i també
s’anunciarà en el Butlletí Oficial de la Província de Girona (BOPG). El termini de
presentació de proposicions serà de DOS mesos a comptar des de la publicació
de la licitació en el BOP.

Vuitè.- En aquesta contractació s’ha valorat la conveniència d’exigir als licitadors la
prestació de garantia provisional per respondre del manteniment de les seves
ofertes fins l’adjudicació del contracte, d’acord amb el que estableix l’article 103
del TRLCSP.

Novè.- D’acord amb l’establert a l’article 277.1 del Text refós de la Llei de règim municipal
i de règim local de Catalunya, els plecs particulars aprovats amb caràcter inicial,
s’hauran de sotmetre a informació pública per termini de 20 dies hàbils mitjançant
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anunci en el BOPG i en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya (DOGC). Si
no es presenten reclamacions quedaran aprovats definitivament i s’anunciarà la
licitació.

El regidor responsable de l’Àrea d’Infraestructures i Serveis Públics, Josep Maria Mas
Blanch Ponce, proposa al Ple de la corporació l’adopció del següent

ACORD:

1. Aprovar amb caràcter inicial la modificació de la forma de gestió del servei públic de
clavegueram,  d’acord amb la Memòria justificativa de la modificació.

2. Sotmetre l’expedient a informació pública per un termini de trenta dies, mitjançant
anuncis en el Butlletí Oficial de la Província de Girona, en el Diari Oficial de la Generalitat
de Catalunya i en el tauler d’edictes de la corporació, als efectes que els particulars i
Entitats, puguin formular les observacions i al·legacions que considerin convenients.

3. Declarar la tramitació, mitjançant procediment obert amb tramitació ordinària, per a la
contractació de la “Gestió indirecta, en règim de concessió, dels serveis municipals
d’abastament domiciliari d’aigua potable i de clavegueram”, amb una base màxima de
licitació pel servei d’abastament d’aigua de 0,58 €/m3 d’aigua facturada (IVA exclòs), i
pel servei de clavegueram de 0,10 €/m3 d’aigua facturada (IVA exclòs), i per tant
millorable a la baixa, la qual es regirà pel Plec de clàusules administratives particulars,
pel Plec de prescripcions tècniques, pel que disposa el Text refós de la Llei de contractes
del sector públic, aprovat per Reial decret legislatiu 3/2011, i pel RGLCAP.

L’adjudicació del contracte quedarà condicionada suspensivament a l’aprovació definitiva
de la modificació de la forma de gestió del servei de clavegueram

4. Aprovar inicialment el Plec de clàusules administratives particulars i el Plec de
prescripcions tècniques que consten a l’expedient i exposar-los a informació pública,
mitjançant anunci al BOPG i en el DOGC pel termini de 20 dies hàbils a comptar de la
data de l’última publicació que es practiqui, a efectes que es puguin presentar les
al·legacions i reclamacions que es considerin oportunes. Si en el termini d’exposició al
públic no es presentés cap reclamació, quedaran aprovats definitivament.

5. Establir la licitació del contracte, un cop aprovats definitivament els plecs de la
contractació, mitjançant la publicació de l’anunci de la licitació en el Perfil del contractant
de l’Ajuntament i en el Butlletí Oficial de la Província de Girona, per que en el termini de
dos mesos, a comptar des de la publicació de l’anunci de licitació en el BOP, les
empreses interessades puguin presentar les seves proposicions.

6. Delegar a favor de la Junta de Govern Local les facultades de contractació següents: les
facultats d'interpretació, de suspensió i de resolució de totes les incidències,
al·legacions, reclamacions o recursos, incloses les que es puguin presentar als plecs de
contractació i en aquest cas l’aprovació definitiva dels mateixos i la imposició de
penalitats, excepte la de resolució del contracte.
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La Junta de Govern haurà de donar comptes al Ple en la memòria anual del servei,  de
tots els acords adoptats en virtut de la delegació conferida.

El Ple en la seva qualitat d’òrgan de contractació es reserva al seu favor les facultats
d’adjudicació del contracte i classificació d’ofertes, modificació,  intervenció i extinció de
la concessió.

7. Comunicar el present acord a l’Àrea d’Infraestructures i Serveis Públics i als
departaments de Premsa, Tresoreria i Intervenció d'aquesta corporació. Expedient
número: 2206/2013

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Josep Ma. Masblanch.- Explica que aquest punt de l’ordre del dia consta de dues
qüestions. La primera, és la modificació de la forma de gestió del servei de clavegueram que
actualment l’Ajuntament fa a través de l’empresa municipal, en forma de gestió directa. Del
que es tracta és de modificar-ho, perquè sigui una gestió indirecta a través d’un
concessionari. La segona qüestió és la concessió del servei municipal d’abastament d’aigua,
que com tots saben, és un contracte que es va fer per sis mesos i que s’ha anat prorrogant
durant quaranta-cinc anys.

En el nou contracte el que exigeixen a l’empresa adjudicatària és el  tancament de tot el
cicle de l’aigua, menys la depuració, que ja ho fa el Consorci de la Costa Brava. El nou
concessionari estarà obligat a la compra de l’aigua, cosa que actualment no fa; el seu
tractament, perquè reuneixi tots els criteris sanitaris i la seva acumulació a través dels
dipòsits municipals. També els obliguem al manteniment de totes les instal·lacions i pel que
fa al servei de clavegueram ha de mantenir i conservar tota la xarxa de clavegueram i també
de pluvials.

Una altra de les coses que assumirà serà les inversions i les millores que fan a la concessió.
Aquestes millores pràcticament són dos grups, un primer grup que està valorat en
1.325.000€, són petites millores que van de 9.000 € fins a 90.000 € i una millora important
valorada pràcticament en 1.000.000 € que és la substitució d’uns dos quilòmetres de les
canonades principals que passen per Empuriabrava. Un segon grup d’inversions que
valorarà la concessionària que li han posat un topall màxim de 3.000.000 € que correspon a
la substitució de tots els comptadors d’aigua, perquè passin a tele-comptadors que els
donaran una lectura, pràcticament cada hora del consum de l’aigua.

Tot seguit es passa a votació i se n’extreu el següent resultat:

Vots a favor: Catorze (14) Montse Mindan, Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep Ma. Masblanch,
Sílvia Useros Juan M. Fernandez, Anna Jorquera, Ambrosio Martinez, Manel Escobar, Àngel
Tarrero, Carlos López,. Francesc Giner, Ma. Àngels Arjona i Carles Pàramo.

Vots en contra: Cap (0)
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Abstencions: Quatre (4) Magda Casamitjana, Carles Ferrer, Francisco Martinez i Francisca
Guijarro.

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia Presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat presentada i s'eleva a acord plenari.

12.- PRECS I PREGUNTES

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sr. Carles Ferrer.- Fa les següents intervencions:

01.- La seva primera intervenció és una pregunta que diu que ja va fer en el ple anterior i
que no va ser contestada.

A l’Entitat Grup Esports Nàutics, el 29 d’abril se li ha donat una subvenció per activitats
nàutiques, de 60.000 €, mitjançant una modificació de crèdit. També 74.000 € per la inversió
en material al Centre d’Esports Nàutics. Hi ha hagut 16.000 € per la compra de velers,
27.000€ per la compra d’uns armariets petits i 13.000 € del valor d’un llagut que s’ha cedit.
Tot plegat fa un total de 190.000 €. Pregunta quina és la finalitat, si és per tal que els nens
de Roses puguin fer vela gratuïtament a l’estiu. Si és així estan contents.

02.- Pregunta per què l’abalisament de les platges d’aquest any, a 1 de juliol encara no està
acabat. Han vist que falten els canals d’entrada i sortida i està tot una mica endarrerit.

03.- Pregunta si ja hi ha gerent a Port de Roses o si hi ha una previsió.

04.- Diu que, en aquestes èpoques, fa cosa d’un any, va sortir un monògràgric on es
reflectia el que cobrava l’Equip de Govern i els regidors de l’oposició. Voldria saber quan
sortirà aquest monogràfic, perquè la gent estigui assabentada de quantes administracions
cobren els components d’aquest Ajuntament i el total d’aquests diners.

Sr. Francisco Martinez.- Fa les següents intervencions:

01.- Diu que voldria saber en quin punt es troba la suspensió provisional immediata de les
obres que s’estan realitzant a la finca de l’avinguda de Rhode, 62, finca de la que té la
concessió l’alcalde, si no va mal encaminat.  Puntualitza que es refereix a la finca on hi ha el
restaurant l’Àncora.

I pregunta quin tràmit s’ha fet de les diferents actes aixecades per la Policia Local de
l’incompliment d’aquesta suspensió.
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02.- Hi ha una persona d’una empresa privada que està fent servir les instal·lacions de
Rosersa per la seva feina privada. Demana que li expliquin com és possible una cosa com
aquesta i què pensen fer al respecte.

Sra. Magda Casamitjana.- Fa les següents intervencions:

01.- Diu que ahir o abans d’ahir ha sortit la notícia que l’Almadrava Park és un dels deu
millors restaurants de la costa. Ha sortit a Trivago i, per tant, per a Roses és una notícia molt
important. Pregunta com ho fan, si es recullen aquestes notícies a través de l’Ajuntament i
fer-ne difusió, que algú se n’ocupi o que les persones que són premiades i que tenen
aquesta distinció, d’alguna manera,  comunicar-ho a l’Ajuntament  per poder fer un millor
currículum a l’hora de pervendre el nostre municipi a Turisme i feliciten l’Almadrava Park per
aquesta notícia.

02.- Pregunta si aquest estiu està previst posar a  Santa Margarida els xiringuitos de casetes
de fusta. Pregunta si ho tenen previst i si n’han parlat amb els comerciants i la gent d’allà.

Ha vist que la venta ambulant creix moltíssim, avui està absolutament desbordat, venen
llaunes, semarretes, són moltes les noies xineses que fan massatges a la platja i estan a dia
1 de juliol. Creu que comença a haver una mica de preocupació per tot plegat. Ja sap que
sempre hem fet el que hem pogut , però insisteix que s’ha de fer més. Protestem, perquè
aquesta qüestió de Santa Margarida comença a estar una mica abandonada en aquest
tema, no per nosaltres, sinó per la situació que depassa absolutament els esforços que
puguem fer.

03.- Pregunta com està l’abalisament de Santa Margarida, de l’entrada del canal de la
bocana. Pregunta si s’ha previst fer. En principi, tenien una subvenció, però finalment no hi
havia diners a la Generalitat i van dir que quedava posposat. Era abalisar el que és l’entrada
del port de Santa Margarida. Continuen havent-hi moltíssims vaixells amarrats sense pagar,
sense cap mena de control, deixant les escombraries, les deixalles i fent les seves
necessitats allà on una vegada es va fer la neteja.

Diu que sí, que és veritat que no passen els cotxes, tot i que l’altre dia la cadena estava
trencada i continuaven passant els cotxes. Allà la gent s’instal·la, menja, dorm, etc. No són
només les caravanes.

04.- A la pujada de Canyelles, tot i que són només dos mesos i la gent ho entén, quan passa
la Gua-Gua amb aquell autobús tan gros és impossible poder circular. No sap si seria bo de
fer anar els petits, perquè l’autobús gros amb els cotxes aparcats a davant de l’hotel
Vistabella és impossible.

Havien quedat amb la gent del Vistabella, per veure si era possible de parlar amb el
propietari del terreny de sobre, que durant dos anys va estar obert. És el terreny d’una
d’aquelles cases penjades i sota hi ha un espai que ara està tancat amb una valla i deuen
caber vint o vint-i-cinc cotxes. Com que la gran majoria dels cotxes que hi ha allà són
treballadors del Vistabella o persones que van a dinar o sopar, perquè el restaurant té una
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estrella Mitchelin. Aniria bé de poder treballar amb aquests propietaris i buscar una solució
per poder encabir tots aquests cotxes o demanar a la Gua-Gua, si més no, que circuli amb
dos autobusos petits.

05.- Fa dos plens que va denunciar que en el carrer Mossèn Cinto Verdaguer hi ha una valla
tombada i l’altre dia una moto gairebé es fica dintre. És el solar de les granotes. La regidora
sap que és una propietat privada i demana que hi posin una cinta, perquè no es veu
absolutament res. Ja fa molts i moltes dies, el carrer és molt estret i tenen un veí fantàstic
que sempre aparca en doble fila. Per tant, abans que pugui passar alguna cosa demana que
ho passin.

06.- Diu que hi ha gent que se’ls ha adreçat, per mirar si el seu grup havia parlat amb l’Equip
de Govern sobre els horts urbans. Pregunta si tenen pensat de fer alguna cosa. Mirant la
Ciutadella, a l’esquerra, hi ha els horts de tota la vida, que tenen uns propietaris. Dues o tres
persones els han comunicat que els horts estan ocupats i que tenen permís de l’Ajuntament.
La senyora Casamitjana ho dubta,  però si que és veritat que els propietaris diuen que els
horts estan ocupats amb permís de l’Ajuntament.

07.- Ha sentit com la regidora d’Ensenyament ha llegit una carta que diu que s’ha repartit a
les escoles i pregunta qui la signa aquesta carta, més que res per saber qui dóna informació
o cartes als alumnes de les escoles de Roses, si ha estat l’AMPA, si ha estat l’escola
mateixa, si ha estat algú. Vol saber això.

08.- Creu que avui fa un any, amb el reconeixement que es va fer a En Jordi Velasco, es va
anunciar que farien una beca o un premi. Pregunta si s’ha previst alguna cosa per aquest
any.

Sra. Francisca Guijarro.- Fa les següents intervencions:

01.- En relació a la web de l’Ajuntament , veu que continua sense estar actualitzat el tema
de poder-ho fer en alemany. Fa tres mesos aproximadament que ho va dir al ple i li sobta
que en tres mesos no s’hagi pogut actualitzar.

02.- En relació a la web “Costa Brava-Cruise Sports” que li sembla que és la web oficial de
Ports de Catalunya, no sap si la gestionen ells o la gestiona l’Ajuntament, perquè hi ha
coses que no són correctes. Hi ha uns links que no connecten amb la web de l’Ajuntament i
això, d’alguna manera, ho haurien de vigilar.

03.- Quant a la fira de la Rosa, malgrat el mal temps que van tenir, en principi va ser una
festa que va atraure molta gent. Li agradaria fer unes puntualitzacions, per tal que les puguin
tenir en compte i, si és continua fent aquest tipus de fira, evidentment, per poder millorar-la.

− A la carpa que es va col·locar a la riera Ginjolers hi havia  uns tòtems informatius que
només parlaven de les roses de Sant Feliu de Llobregat i, en cap moment, es vincula la
informació al nostre municipi, a Roses. Si la finalitat és fer una festa que sigui pròpia de
Roses, seria bo que la infomació que donem a la gent que ens visita la relacioni amb
Roses, i que Roses no sigui només el nom.
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De vegades, donava la sensació que estàvem fent publicitat d’altres municipis o que els
tòtems que estaven posats no havien estat pensats per gent de Roses. Per tant, van
trobar que aquest era un punt que els restava.

− A més, el diumenge, les roses ja estaven molt pansides, molt lletges, no sap si hauria
estat millor la possibilitat, potser, d’anar-les reemplaçant. Com a curiositat, també li
agradaria saber què es va fer, si es van donar a les associacions, si es van reimplantar
en algun lloc o què es va fer.

− Una altra puntualització que es va fer, va ser que l’hostesa que teníem contractada a
l’oficina de turisme, precisament, per donar informació de la Fira de la Rosa, no parlava
català. Creu que la contractació del personal s’hauria d’acurar una mica més i tant el
català com el castellà,  evidentment,  que fossin llengües vehiculars.

− També en relació a convidar a totes les senyores que es deien Rosa, li agradaria saber
quants menús es varen concertar. Té entès que van ser aproximadament uns tres-cents.
Vol saber quina part de la despesa la paga l’Ajuntament i quina part els restauradors.

− De totes maneres, troben que el cost de  71.088, 46 € per un cap de setmana o per tres
dies, és una mica desmesurat. Evidentment, que han de fer iniciatives, han d’oferir un
producte turístic que sigui interessant, però han de valorar si la despesa que suposa tot
això és adient o no en els temps que corren. Per tant, creu que s’hauria de valorar i
veure si el cost que es tenen i els beneficis que es tenen compensa. Aquesta informació
la poden donar els restaurants, els hotels, els botiguers, etc. Vol saber si realment
aquesta inversió està centrada.

− Possiblement, de vegades, la gent pot tenir la sensibilitat que hi ha altres coses que són
prioritàries.

− Per acabar, els han fet arribar que davant de la llar d’infants El Cavallet de Mar, hi ha
moltes defecacions de gossos. Volen saber si hi ha moltes denuncies als amos dels
gossos que fan defecacions i, d’alguna manera, si es pot vigilar i es pot controlar una
mica més, perquè és lamentable caminar pel poble i trobar aquestes floretes.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

Sr. Francesc Giner.- Fa les següents intervencions:

01.-  Explica que el cap de setmana del 25 de maig va haver uns controls, tant a la carretera
del Far com al Puig Rom, per part dels Mossos d’Esquadra i dels ARRO (Àrea Regional de
Recursos Operatius) que és un cos de la mateixa Policia. El motiu d’aquesta actuació va ser
una festa que s’havia promocionat des de les xarxes socials i això va motivar que el senyor
regidor de seguretat engegués una actuació.
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Han parlat amb els promotors d’aquesta festa i els asseguren que ho tenien tot en regla i
que havien complert tots els requeriments tal com va comprovar la Policia Local i els mosos,
en les visites que es van fer, tant al matí com a la tarda del mateix dia.

Pregunta per què no es va fer cas de les actes de la Policia que es varen desplaçar allà i
van veure que tot es feia correctament i després el prec és que abans de muntar una
actuació policial com la que es va fer, es tingui en compte l’opinió de l’empresari i intentar no
criminalitzar aquesta mena d’iniciatives que l’única cosa que busquen a part del benefici
econòmic de l’empresari és intentar dinamitzar una mica més la limitadíssima proposta
musical i d’oci juvenil que tenim a Roses.

02.- Ara que ha començat l’estiu i amb ell l’arribada d’una important quantitat de pseudo-
músics de carrer, hi ha moments que la insistent presència d’aquesta gent fa que el que
podria ser una agradable estada en una terrasseta de qualsevol bar o restaurant del nostre
poble es converteixi en un autèntic calvari. Molts empresaris, del sector de la restauració,
principalment, li han fet veure l’insostenible de la situació i des del seu grup volen demanar
que es faci una mena de control, perquè aquest tema no se’n vagi de mare i per evitar
altercats entre aquesta gent, restauradors i clients.

Cada vegada hi ha més gent demanant i cada vegada menys qualitat musical, afectant
considerablement la imatge del nostre poble com a destí turístic. També es comença a
veure una gran quantitat de “tops manta” pel carrer i la pregunta és si s’ha preparat algun
dispositiu, per fer front, tant als pseudo músics com als top-manta.

03.- Amb la restauració de la platja de la Punta, han vist com dels seixanta metres
d’amplada que havia de fer la platja, n’hi ha tan sols uns trenta-cinc i a la platja nova de
quaranta-un metres només n’hi ha uns trenta metres. Saben que el pressupost era de
48.000 € per cobrir els seixanta metres de la Platja de la Punta i els quaranta un metres de
la platja Nova i voldrien demanar si el pressupost per la restauració d’aquestes platges s’ha
reduït, degut a no haver-se executat tot el cobriment o quin és el valor que ha quedat al final
d’aquesta actuació.

Sra. Ma. Àngels Arjona.- Fa les següents intervencions:

01.- Diu que té una pregunta relacionada amb una qüestió de salut. Saben que la crisi està
afectant molt la salut dels ciutadans, sobretot en el tema de l’alimentació i benestar
emocional. Arran d’això el Dip Salut que és un ens de la Diputació de Girona ha fet un estudi
i es calcula que a tota la província de Girona, una de cada tres persones està en risc
d’exclusió social. Això suposa un 32,5 % aproximadament i arran d’aquestes dades, el Dip
Salut ha fet un projecte que es diu “Salut i Crisi”.

Com saben els presents el Dip Salut ha engegat la qüestió dels desfibriladors i ara, arran
d’aquest projecte “Salut i Crisi”, a tota la demanarcació de Girona es destinarà gairebé
1.000.000 € i, concretament, a l’Alt Empordà més de 180.000 €.

Aquest suport econòmic el donarà a través d’ajuntaments, d’ens supramunicipals com el
consell comarcal i demés.
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Aleshores, ara, el mes de juliol, els ajuntaments i els altres ens han de fer una sol·licitud, una
demanda de coses a l’Estat  per a la nostra població, per poder rebre aquest suport
econòmic.

La seva pregunta és si l’Ajuntament de Roses s’hi acollirà, que espera que sí i quina
quantitat, mesura o com ho pensen fer.

02.- Després, només té un prec referent als jocs florals que es van realitzar en un dia
laborable a les sis de la tarda i, a més, aquell mateix dia en el teatre municipal, a les vuit, hi
havia una actuació de dansa. Tots saben que és un dia en el que hi ha molta gent de mares
i familiars que comencen a portar les nenes i el públic comença a estar per allà a 2/4 de 8 o
abans. Pensen que aquest acte per la importància que té i per l’esforç que hi posa la gent
que hi participa presentant les seves obres, potser el dia abans que no hi havia cap acte i, a
més, amb una hora molt laborable, potser l’assistència, una mica més tard, li hauria donat
més relleu.

També en relació als jocs florals, té entès que normalment les obres presentades no es feien
per entrada de registre en el SAC i ara sí. Aleshores, l’anonimat queda una mica desvirtuat,
perquè sap de gent que van a presentar les obres i es va trobar que havia d’anar al SAC, la
qual cosa representa que has de donar les teves dades. Potser, un altre any, aquestes
persones, el que faran és dir a qualsevol altre amic o conegut que presenti l’obra, perquè no
sàpiguen que són ells els que l’han presentada. Pensa que la qüestió de l’anonimat ha
quedat una mica desvirtuada..

03.- Diu que tant a la plaça de Sant Pere com en el pàrquing del mercat municipal, on hi ha
la façana que va pintar En Comella, hi han posat un rètol que diu que es farà una fumigació
el dia cinc i s’adverteix a la gent que durant vint-i-quatre hores, aproximadament, que es
tingui cura. Considera que vint-i-quatre hores són moltes, per exemple, pregunta a la plaça
Sant Pere què faran a les terrasses i si realment és tant perjudicial. Demana que li ho
expliquin una mica.

RESPOSTA ALS GRUPS MUNICIPALS DE L’OPOSICIÓ

Alcalde.- Demana a la senyora Montse Mindan que respongui la intervenció relacionada
amb el Gen.

Montse Mindan.- Diu al senyor Carles Ferrer que es pensava que havien respost. Es va dir
que es feia aquesta donació que està evidentment valorada, perquè ells van guanyar el
concurs i també es feia aquesta donació de vaixells, perquè ells ho gestionin, però en cap
cas i enlloc posa que els nens de Roses tindran els casals gratuïts i, a més, el senyor Ferrer
sap que no ho són.

Diu que els casals tenen un cost i està clar que no ho són de gratuits, no ho eren abans i ara
tampoc.
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Alcalde. Afegeix que s’han anat dient totes aquestes xifres que estan molt bé, però si ells
comptessin tots els beneficis i el que costa mantenir l’equipament del pavelló, perquè es
pugui jugar a Handbol i es pugui jugar a bàsquet i el que ens costa mantenir  els terrenys de
joc dels camps de futbol, considera que és una pregunta capciosa i per això, l’altra vegada,
potser no va tenir la resposta que ell esperava.

Diu que fer passar això com a subvenció, el que fa és posar un equipament en marxa i a
disposició com fan a tots els altres clubs. La gent paga per jugar a bàsquet als clubs, paguen
per jugar futbol als clubs, paguen per jugar a qualsevol esport i, a més, l’Ajuntament posa els
equipaments, perquè aquests clubs puguin desenvolupar això.

Tot seguit, demana al senyor Carlos López que respongui les intervencions relacionades
amb el abalisament dels canals.

Sr. Carlos López.- Informa de qüestions relacionades amb el seu departament.

− Informa al senyor Carles Ferrer que han tingut aquesta qüestió uns dies parada,
bàsicament per analitzar alguna que altre boia menys, mantenint la seguretat i la
senyalització i això era, més que res, per veure si podien reduir algun tipus de cost,
perquè cada vegada que es col·loca una boia té un cost associat i miraven a veure si ho
podien reduir.

De totes maneres, segons té entès, una persona que treballa en el port li va dir que ja les
estaven acabant de col·locar.

− Diu que hi ha hagut més preguntes, la senyora Magda Casamitjana ha preguntat sobre
la qüestió de les barques. Creu que ja s’ha comentat altres vegades que s’està redactant
un pla de gestió del parc natural i, precisament, una de les coses que contemplen és
intentar regular això, intentar posar una mica d’ordre en el que són les barques, els
passants, etc. Per tant, ja estan treballant en el tema.

− Una altra pregunta que ha fet la senyora Francisca Guijarro ha estat sobre els
excrements dels gossos. Ara, justament, han acabat de redactar una ordenança de
tinença d’animals on es contemplen una sèrie d’infraccions que van adreçades a les
persones que tenen possessió d’animals. Una d’aquestes infraccions és aquesta, en el
moment que això s’aprovi això es regularà i es sancionarà. La Policia Local ja està al cas
i s’imagina que això serà qüestió d’un mes o dos, aproximadament. Ja han redactat
l’ordenança i tot això ja ho tenen present.

− Diu que,  ja que està posat, també contestarà la pregunta del senyor Francesc Giner.
Quant a la regeneració de la platja, explica que l’any 2012 va fer un projecte on es
contemplava regenerar la platja de la Punta i la Platja Nova. Hi havia una situació
determinada respecte a la distribució de sorra en aquell moment. L’Equip de Govern va
enviar aquest projecte a Costes per tal d’obtenir l’autorització per poder fer aquesta
actuació. Aquest permís els va arribar entrada la temporada i, lògicament, no els va
donar temps de fer aquesta regeneració, aleshores el que va fer va ser de demanar una
pròrroga per aquest any 2013, però el que no faran és fer un altre projecte, perquè
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destinen hores d’una persona  i temps etcètera, cosa que van creure que no era
oportuna.

La situació de la platja l’any 2012 és una situació diferent a la del 2013. Tots han pogut
veure aquest hivern els temporals de llevant que hi ha hagut i l’erosió de la platja s’ha
vist agreujada. Els metres cúbics que s’han transportat són gairebé iguals que els que es
contemplaven en el projecte fet el 2012, però per exemple, un punt de la platja que en el
2012 tenia una profunditat de 70 centímetres, potser l’any 2013 estava a 1, 30 metres.
Aquest diferencial de volum justifica que no hagin pogut arribar als 60 metres, sinó a 30.

Bàsicament, en resum, han fet fins on ha donat la partida que tenien. És una relació
bàsica entre metres cúbics i preu de màquina multiplicat per les hores. Això està justificat
i s’adreça a l’alcalde per si vol afegir alguna cosa més.

Alcalde.- Agraeix la invitació i continua amb l’explicació del senyor Carlos López.

− Afegeix que creu que s’ha perdut el nord, hi ha interferències en tot aquest tema i que
potser ve del desconeixement de la gent que arriba de nou i encarreguen un projecte per
regenerar una platja.

L’alcalde aclareix que no és cert, perquè aquesta platja sempre té la mateixa sorra i es
manté dins dels límits dels dos espigons. I, a més, l’Ajuntament no té el per què demanar
permís, sinó al revés, té que comunicar que aquella obligació derivada de la concessió
del port esportiu, l’estan complint. S’ha de fer un projecte quan s’extreu sorra d’un lloc i
es porta a un altre per justificar que no perjudiques el lloc d’on la treus i on la poses
tampoc perjudiques per ser sorra diferent.

En aquest cas es tracta que durant quatre anys això ha estat abandonat, l’aigua del mar i
la tramuntana ha anat movent la sorra i aquí l’única cosa que s’ha de fer és la valoració,
el projecte de dir : “Tantes hores i tantes màquines que mouran tanta sorra i que es faci
aquesta operació.

Queda clar que, quan el poble de Roses va assumir el compromis de la concessió, la
responsabilitat de la concessió per la construcció del port esportiu, varen assumir com a
primera ’obligació de mantenir el perfil de la platja i com a segona obligació de submergir
els espigons de la riera Ginjolers.

Ja fa temps que se sap que varen encarregar un projecte a la UPC (Universitat
Politècnica de Catalunya) i en aquest moment tenen un estudi de la dinàmica i es
demostra que submergint a partir de mig espigó enfora dels dos espigons i, a més,
aprofitant aquesta mateixa pedra i l’altra que han d’afegir, fer un martell també submergit
en direcció de l’espigó del marge esquerra de la riera Ginjolers en direcció cap al port, un
espigó que pot osci·lar entre 150, 100 o 50 metres també submergit i, per tant, amb un
impacte visual nul, ens quedarà aquesta platja estabilitzada i aquesta despesa que
estem obligats de fer any a any pot quedar reduïda a haver de fer-ho cada tres, quatre o
cinc anys i, si a més, no ho deixem de fer mai, sinó que ho fem puntualment, també ens
estalviarem molts diners.



266

Com sap perfectament la gent del món de la construcció, posa l’exemple d’un teulat
sencer. Si es treu una teula i no es repara, per culpa d’aquella teula es podriran els
cairats i baixarà tot el teulat. El que no es pot fer amb una platja, és no treure-ho un any i
el següent tampoc, que com en un teulat, finalment s’acaba havent de refer tot el teulat i
aquest és el problema que tenim.

Aclarit aquest problema, perquè ja queda dit aquí. La gent del públic que ens acompanya
saben de què va la història i no cal fer-ne una història. És evident que ningú ha anat a
comptar metre per metre per una cosa que ha explicat que és molt fàcil d’entendre i que
ho ha explicat molt bé en Carles, de quina profunditat hi havia i quanta sorra han hagut
de posar per tapar aquell mar que ha ocupat i que fa tres o quatre anys era absolutament
diferent. D’entrada, fins i tot podrien comptar les palmeres que se’ns va endur el llevant,
per fer caricatura.

D’entrada, demana als presents que estiguin tranquils, que s’han fet les hores, s’ha fet el
seguiment tècnic i del que es tractava, en definitiva, era de refer la platja i la platja està
refeta. Si fa trenta-cinc metres i n’hauria de fer trenta-sis o si fa quaranta i n’hauria de fer
cinquanta, considera que això no té res a veure, el que té a veure és que si les màquines
que havia d’haver han treballat i han mogut la sorra que havien de moure, aquesta, en
definitiva, seria la pregunta que afegeix a les explicacions que molt bé ha fet el senyor
Carlos López.

Montse Mindan.- Respon la pregunta relacionada amb el gerent del port de Roses a petició
de l’alcalde.

− Diu que si li fa aquesta pregunta és que no va entendre res i segur que no devia
entendre res, perquè sembla ser que es va explicar molt malament.

Segueix explicant que Port de Roses, com a empresa, si hagués hagut de fer front a tots
els pagaments als quals estava obligat, entre ells les pagues dobles dels treballadors,
enlloc de tenir 18.000 € de benefici, haurien entrat en pèrdues. Això va fer pensar al
Consell d’Administració que s’havia de canviar la gestió que s’estava portant. El que s’ha
plantejat en el Consell d’Administració són tres opcions diferents i era la necessitat que
hi hagués la figura o no d’un gerent, o contractar un comercial que vengués el port com a
producte turístic i com a producte, és a dir, que fes aixecar les vendes. O bé, s’ha parlat
de privatitzar-lo o bé de fer una gestió mixta amb la qual l’Ajuntament continués
mantenint la titularitat.

No es tracta de substituir un gerent per un altre, espera que ara ho hagi entès i com que
tenen un membre del seu partit dins del consell d’administració ja anirà explicant allò que
el consell d’administració consideri pertinent en futures reunions.

Alcalde.-  El senyor Carles Pàramo segueix responent les intervencions de l’oposició.

− Explica al senyor Carles Ferrer que una altra pregunta que ha fet, ha estat sobre el
butlletí d’informació econòmica, que està a punt i està preparat. L’alcalde ha vist el
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monogràfic sobre temes econòmics, ha vist la maqueta aquest matí i l’ha estat repassant
i, per tant, dins d’aquest mes de juliol quedarà enllestit i publicat on es reflectirà tot el que
cobren els càrrecs electes i els càrrecs de confiança de partits que estan representats en
el consistori i que tenen càrrecs electes en altres administracions públiques.

− Respon la pregunta que ha fet el senyor Francisco Martinez. Diu que l’Ajuntament va
donar llicència d’obres, perquè compleix tot el que ha de complir, el que passa és que
està afectat dins de la línia de Costes. Aquesta llicència donada per l’Ajuntament de
Roses es va enviar, perquè poguessin informar-la a la Generalitat de Catalunya, a
Barcelona. Aleshores, aquesta gent va exhaurir el termini, perquè ells alhora també ho
comuniquen al  “Ministerio de Costes”,  a Girona i al cap de dos mesos, que no havien
contestat, li van dir a la persona que està fent les obres, al llogater d’aquella casa, que
és a càrrec de qui van les obres, qui ha fet el projecte, qui ha fet les peticions i totes
aquestes coses.

Li van dir: “Ja pots tirar endavant”, però al cap de pocs dies van rebre una nota del
Ministerio dient-los que no, que s’ho havien pensat i volien informar. Però el problema
que té un negoci i que, lògicament, vol treballar és que el Ministerio, quan es va fer el
traspàs amb el Tripartit a Catalunya sobre la Gestió de Costes, va resultar que se’n
varen descuidar de casos com aquesta finca que és una finca expropiada. Aquesta finca
no és una finca normal d’un propietari, sinó que és una concessió expropiatòria, en virtut
de la vigent llei de Costes, modificada ara la del 1988, per la que aquella finca va deixar
de tenir un propietari, que era qui l’havia comprat ben legalment l’any 1973 i que en
aquest cas ja saben qui és i que, de cop i volta li varen expropiar i li varen dir “T’ho
expropiem i tens seixanta anys per poder-ho explotar”.

Resulta que en aquest tipus de finca que són concessions com a pagament d’una
expropiació, cap tècnic té la capacitat tècnica per poder signar aquesta obra i,
lògicament, el que ha fet aquesta persona és tancar aquell teulat que estava fent, l’ha
tancat, no ha acabat les obres i ha obert amb el que tenia fet, comptant que aquestes
obres havien d'estar fetes. Té la benedicció de l’Ajuntament de Roses i tenia la
benedicció de la Generalitat de Catalunya. Malgrat tot, li falta una firma que potser no
arribarà mai d’un tècnic que no existeix i que és el que assumeix aquest tipus d’obres en
finques concretes que han estat expropiades pel Govern Espanyol.

− Diu que ha quedat sorprès de l’altra pregunta que ha fet sobre la utilització de les
instal·lacions de Rosersa per fer feina privada d’algú que s’imagina que hi ha allà. Com
que, de fet, això és com denunciar una situació molt irregular, ens obliga a fer una
investigació i el mantindran informat del resultat d’aquesta situació.

Montse Mindan.- Respon una altra intervenció pendent de l’oposició.

− Pel que fa a l’Almadrava Park li sembla que ha esmentat Trivago, que és una pàgina
privada, però agraeix a la senyora Magda Casamitjana que li digui. En prenen nota i
també li faran arribar les felicitacions de l’Ajuntament.
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Sr. Àngel Tarrero.-  Respon diverses intervencions relacionades amb el seu departament .

− A petició de l’alcalde respon la intervenció relacionada amb les casetes de fusta de
Santa Margarida, arran dels problemes ocasionats per els “top manta”. En principi, diu
que el passeig de Santa Margarita està en un estat d’abandó per part d’actuacions
policials.

Per part de la Prefectura de la Policia de Roses s’estan fent tota una sèrie d’esforços per
poder eradicar tot aquest tipus de problemes que està dient. Ja s’han preparat
actuacions amb diferents cossos policials i, evidentment, no pot dir els dies que es faran
aquestes actuacions, però vol que sàpiga que tot això ja està previst per part dels serveis
normals que es fan amb Mossos i Policia Local d’aquí de la residència, tant de la Policia
de Roses com de l’ADP dels Mossos.

Continua explicant que vindran agents de fora ajudats per cossos de la Policia Nacional i
Guàrdia Civil possiblement.

Considera que el senyor Francesc Giner es contradiu una mica. Per una banda critica
que es facin controls i per una altra banda demana que es facin més controls. Creu que
el senyor Francesc Giner s’haurà d’aclarir una mica. Ha sentit que deia que es
criminalitzen una sèrie d’actes que es fan, d’unes persones que tenen tots els permissos.
Personalment, no sap quin ajuntament ha portat aquests permissos, perquè l’Ajuntament
de Roses no ha portat cap tipus de permís ni han demanat cap autorització per fer això.
Diu que haurà de preguntar a quin ajuntament ho han fet.

Després ha sentit com el senyor Francesc Giner explicava que era una festa que es
convocava a través de les xarxes socials. Diu que l’Ajuntament s’assabenta que es
convoca una festa a les xarxes socials a finals de maig. Veuen la quantitat de gent que
vol venir a aquesta festa que es pensa fer a un local,  convocant-la també a la platja de
l’Almadrava, aproximadament amb més de sis-centes persones que han confirmat la
seva assistència a aquesta festa. L’Equip de Govern pren la determinació, amb ell
mateix i la prefectura que s’ha de tenir un control de tota aquesta gent que entrarà fins a
la platja de l’Almadrava. Demanen a Mossos d’Esquadra que els donin suport per fer
controls als voltans de l’Almadrava Park per part dels ARROS (Aàrea Regional de
Recursos Operatius) dels Mossos d’Esquadra i també demanen la col·laboració dels
URPA (Unitat Regional de Policia Administrativa) perquè facin alguna actuació dintre del
local en el tema de documentacions i, per part de la Policia Local als accessos a la platja
que també s’estava controlant per la Policia Local d’aquí Roses.

El senyor Àngel Tarrero aclareix que no criminalitza aquest tipus de festes, però l’única
cosa que volen és que aquests tipus de festa es facin dins d’un ordre, que no hi hagi
aldarulls i que no hi hagi problemes. Quan hi ha tantíssima gent concentrada en un lloc,
estàs intentant que tot això vagi dins d’un ordre, que no hi hagi cap aldarull i cap incident.

Aleshores es va parlar amb la persona que havia muntat aquesta macro-festa i pot
assegurar-li que la seva actuació va ser totalment correcte envers els URPA que es van
presentar dient-li que allò s’estava desmadrant una mica, perquè per la sorra de
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l’Almadrava hi ha fotos on hi havia unes vuitanta o noranta persones que no havien
accedit al local i el dia següent els serveis municipals van recollir una quantitat
d’escombraries, ampolles, llaunes, papers i de tot. Tota la platja la van deixar totalment
bruta i es van aixecar les actes corresponents tant per la Policia Local de Roses com
pels Mossos d’Esquadra.

− Respecte al control d’aquests pseudo-músics que deia el senyor Francesc Giner, com ha
dit abans el senyor Àngel Tarrero, diu que per un cantó demana que fem control i per
l’altra banda demana que no en fem.

Dels controls que demana que fem, li diu que no pateixi que ja es faran. Ja s’estan fent,
ja s’està controlant. I, en principi, no són solament els controls de música, sinó també els
controls de cotxes que estan mal estacionats, d’alcoholèmies. La policia Local està fent
un servei al poble de Roses que és molt i molt digne.

Alcalde.- Segueix contestant les intervencions relacionades amb els canals de Santa
margarida.

− Explica que respecte a la neteja de la bocana de Santa Margarida, fa poc que el senyor
Padrosa de Ports de la Generalitat, va estar aquí a Roses i és un problema de
competències. Diu que avui dia el tema del control de la despesa cada vegada es va
posant més seriós i si anys enrera l’Ajuntament havia fet algun pas, cada vegada hem de
fer allò que de veritat és competència nostra. La Generalitat de Catalunya està com està
i vol recordar que en temps del tripartit es va fer un projecte per refer Santa Margarida
que s’anava als seixanta milions d’euros, que lògicament en comptes de perdre el temps
amb aquests macro projectes s’hagués fet un projecte funcional, potser a moments d’ara
ja podrien estar gestionant els canals de Santa Margarida i, a més, aprofitant aquesta
modificació de la llei de Costes que ha posat les coses en el seu lloc.

− L’alcalde també diu que la senyora Casamitjana ha preguntat sobre el control dels
marges dels canals de Santa Margarida i ha fet una descripció greu de situació, de
desordre, de neteja de brutícia i de no sap quantes coses. Suposa que van fent les
coses com poden i quan hi ha indigents passa el que passa i els indigents no se’n van si
no volen,  ha d’intervenir un jutge i ha d’intervenir el psiquiatra.

−  Amb el senyor Marc Danés estan treballant totes aquestes coses i fa esment d’un
catamarà que es va encendre i que també forma part d’aquesta història. Com que ha
sentit com la senyora Casamitjana ha parlat de brutícia, de desordre i tot això, l’alcalde
afegeix aquesta explicació, perquè fa uns mesos que també va preguntar què passava
amb els indigents. Aleshores,  s’ha de saber que estan intentant de controlar-ho, com
acaba d’explicar el senyor Àngel Tarrero de tot l’allau de problemes que venen en un
poble de com Roses els mesos d’estiu. Intenten fer el que poden com tots els governs
que hi ha hagut aquí han intentat fer.

− Respecte al problema de trànsit que hi ha a la Pujada de Canyelles amb la Gua-Gua i el
bus, és un problema històric de fa dos, tres, quatre, cinc o sis anys. Sempre van mirant
de posar ordre. Pregunta al senyor Tarrero si vol afegir alguna cosa.
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Sr. Àngel Tarrero.- En principi, al pic de l’estiu, no sol anar-hi el bus gran i En Vinyoles, que
és el que té la concessió, porta sempre un micro-bus, perquè en aquest servei hi ha sempre
molts de problemes. Saben que hi ha molts de problemes en el tram entre Canyelles i
l’Almadrava, en aquelles  corbes tan tancades que els cotxes aparquen a cantó i cantó.
Coneixen la problemàtica i el concessionari a iniciativa de la mateixa empresa ja no fa servir
el bus d’unes quaranta i escaig places, sinó que fa servir un bus de vint-i-nou places més el
conductor, que és un total de trenta places. Aquest bus petit és el que fa el servei de
Canyelles a l’Almadrava i el gran el fa servir per la part de Santa Margarida-Salatar i
l’entrada de Roses.

Alcalde.- Va responent les preguntes pendents

− En relació a la tanca que hi ha al carrer Mossèn Cinto Verdaguer, diu que s’ha comunicat
al propietari, senyor Paco Risques, que és arquitecte, per tal que ho arregli. Considera
que el que ha de fer és arreglar la valla. Creu que està ben explicat. Aquest senyor
sempre els respon que tal dia o tal altre ho farà, però si no ho ha arreglat demana que
faci passar la Policia Municipal i que l’Ajuntament hi posi una cinta. Però la resposta no
és que hi posin una cinta, sinó que han d’obligar al propietari que ho endreci.

− Diu que ha fet una pregunta en relació als horts urbans i s’ha referit a uns horts que no
són urbans, que són propietats privades i que l’Ajuntament no ha donat permís a ningú
de la gent que està allà, perquè entre altres coses no pot donar permís de cap de les
maneres. Per tant, és una informació que no és correcte. Vol dir ben clar, perquè se senti
entre el públic que ens escolta i el públic que ens segueix a la televisió. L’Ajuntament no
té cap hort ni ha donat permís a ningú.

Dels horts urbans afegeix que si el POUM (Pla d’Ordenació Urbana Municipal) hagués
permès una gestió des de l’Ajuntament, d’iniciativa per desenvolupar tots els sectors, ja
sigui PEMUS (Plans de Millora Urbana) com PERIS (Plans Especials de Reforma
Interior) com tot el que hi ha, però el POUM que es va aprovar no ho permet i, per tant,
estem a expenses de la iniciativa privada. Per tant, no disposem de cessions de
terrenys. Aleshores, el POUM es va fer amb tota la intenció que l’Ajuntament no pogués
fer res i que ho deixessin en mans dels privats. Així estem i haurem de modificar el
POUM.

Sra. Sílvia Useros.- Fa ús de la paraula per respondre a la senyora Casamitjana la
pregunta relacionada amb les cartes que van arribar als nens. Aquestes cartes van sortir
de les quatre escoles públiques, són cartes-opuscles que es van adreçar a totes les
famílies i entenen que totes aquestes cartes estan firmades per la comunitat educativa.

Alcalde.- Diu que en tot cas, qui signa les cartes és el de menys. La senyora Sílvia
Useros ha actuat per desfer els malentesos i aclarir a aquelles persones que s’haurien
pogut alarmar pel que deien aquells opuscles que varen córrer i que anaven de mà en
mà, on es deia que hi havia una greu dificultat a l’ensenyament a Roses per dèficits a les
infraestructures i per dèficits en la neteja.
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Ha quedat clar que un cop consultats un per un els directors, en visites privades en la
que ell també ha ajudat a la regidora i amb una assistència diversa, tothom està
conforme amb la neteja tal i com es fa i ningú té cap problema amb les nostres
infraestructures. Les escoles tenen l’absoluta seguretat i aleshores demana que això
quedi clar i aquest és el tema.

L’alcalde ha volgut que arribés als pares i mares de les famílies de mainades, per tal que
estiguessin ben tranquils i que les escoles estan netes.

− Potser algú s’ha queixat en una cantonada, però per escrit ningú ho ha fet. A més, han
demanat a les escoles que comuniquéssim quin és el dèficit que hi ha en neteja i no ha
aparegut cap escrit dient que estaven brutes.

− Diu que estan encarregades unes bases per un concurs en memòria d’En Jordi Velasco.

Sra. Montse Mindan.-. Vol fer un apunt en relació als horts urbans que alguns diuen que
tenen l’autorització de l’Ajuntament. Diu que des del departament de participació ciutadana
el mes passat es va fer una actuació conjuntament amb els Mossos per dir-li a un senyor
que no tenia permís de ningú i la propietària del terreny els va donar suport per fer fora
aquest senyor.

Aclareix que no hi ha ningú que tingui autorització, una altra cosa és que algú ho digui.
Ningú no en té.

− Pel que fa a la web en alemany, és cert que els ho varen demanar, els van dir que sí i el
procediment de l’administració és el que és. S’ha hagut d’encarregar, s’ha encarregat la
traducció en alemany, abans d’ahir es va signar la factura, cosa que vol dir que ells els
han entregat tota la documentació i ara s’ha d’introduir. Ara ja tenen els ajudants de
l’oficina de turisme i tindran més personal per poder fer aquesta feina.

− Demana als presents que pensin que el mes de maig que és un mes, relativament, més
fluix en afluència turística, han tingut unes 6.000 visites a l’oficina. Per tant, el personal té
poc temps per fer aquest altre tipus de feina. Ho han demanat, ho tenen i ho introduiran i
els vol dir que pel que fa a les visites guiades de la zona megalítica ja fa anys que es fa
en alemany i que la publicitat i la propaganda del castell i de la Ciutadella ja ha sortit en
alemany.

Segueix explicant que la web no la gestionen directament,  han avisat i els han canviat
alguna dada que no era correcta i ara tornaran a notificar-los que hi ha alguna part del
link que no està correcte. Ja és la segona vegada que els ho han dit. Van agafar les
dades i les van passar de la primera pàgina web que tenien a aquesta segona que és la
de Cruise-sports. Assegura que faran arribar la seva petició.

Sr. Ambrosio,.- Passa a respondre la bateria de preguntes de la senyora Francisca Guijarro
en relació a la Fira de la Rosa. Per les preguntes que li ha fet la senyora Guijarro, entén que
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és el que toca, criticar des de l’oposició les coses que no li han semblat bé, però
seguidament contesta totes les preguntes que creu que li ha preguntat.

− La senyora Guijarro diu que els tòtems informaven només de la participació o en un
percentatge molt alt, informació relacionada amb els Amics de les Roses de Sant Feliu
de Llobregat. Diu que informaven de tot el programa que tenien de la fira. Compten amb
la col·laboració dels amics de les Roses de Sant Feliu del Llobregat, que fa setanta anys
que estan fent fires. Estan en el segon any de la fira de la rosa. Estan molt satisfets de
comptar amb la seva col·laboració, perquè són uns veterans en la matèria i tenen
claríssim que són els que han de portar la batuta i la portem. Una altra cosa és que ens
deixem assessorar i més encara, essent el segon any.

Els rosers que van ser recuperables, els que tenen arrels, els han passat a Rosersa, són
els que ha recuperat per transplantar a Roses i els que no eren transplantables els van
regalar a la gent que volia venir a buscar les roses, perquè l’endemà o al cap de dos dies
ja estaven fetes malbé.

També va preguntar per la hostesa que no parlava en català. Reconeix que va haver un
error, perquè es va demanar una hostesa que parlés idiomes i varen agafar aquesta
persona. Ho reconeixen, però una vegada es va agafar no es podia evitar i aquesta noia
va atendre molt i molt bé a tothom. Fins i tot el regidor li va fer la broma de trucar-la i va
respondre molt bé en tots els sentits, encara que no parlés el català. Això demostra que
a Catalunya som gent que ajudem a tothom.

De senyores que es diuen Rosa, en varen tenir unes 311 i l’impacte que va produir va
ser al voltant de 550 persones en què varen incidir les 311 Roses.  S’havien posat un
objectiu  que era les “Mil Roses a Roses”, sabien clarament que era molt complicat en
ser la primera vegada que ho portaven endavant, però n’estan molt satisfets, perquè no
solament van ser aquestes 350 persones que van venir de totes parts de Catalunya.
Pensa que la fira ha estat molt positiva i hi ha arguments suficients per continuar fent-la i
amb aquesta fira intenten crear activitat econòmica, que és el que pensa que en aquests
moments convé més, perquè si el que volen és que tot s’aturi no treballaran per això,
sinó que treballaran perquè es creï activitat econòmica i pensen que la fira és una
manera de crear activitat econòmica.

Si la despesa és o no desmesurada, la valoració de l’Equip de Govern, és que hi han
participat totes les regidories de l’Ajuntament, cosa que vol dir que no deu ser una cosa
massa descabellada ni una idea de l’Ambrosio o de no sap qui, sinó que tothom hi està
força d’acord. L’Equip de Govern no creu que el cost sigui desmesurat degut a l’impacte
que hi ha tingut, perquè hauria de comptar la quantitat de gent que ve amb les
paradetes. Per exemple, si venen cent parades, són dues-centes o tres-centes persones
que fan despesa a Roses. Hi ha molts motius pels que pensen que la fira de la Rosa
s’hauria de repetir. Precisament avui han fet una valoració del programa de la Fira dela
Rosa i han arribat a la conclusió que és molt positiu.

Han tingut la sort que la gent de Roses ha col·laborat i ha participat. Han tingut sis o set
associacions com l’associació de Jubilats del Mar, Associació d’Avis de Roses, Càrites,
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Creu Roja, Fadir, Tramuntanets i també gent que els ha deixat desinteressadament els
seus balcons.

Creuen que la participació que estan tenint de la gent del poble i l’assistència que veuen
per part de la gran quantitat de gent que surt a veure aquesta fira, els fa pensar que és
interessant de continuar fent-la.

La senyora Guijarro se sent que recorda la seva pregunta relacionada amb els menús, a
la qual cosa el senyor Ambrosio respon que l’Ajuntament pagava una part. Exactament
la part pagada per l’Ajuntament era de 14, 38 € i els restaurants donaven els menús que
creien més convenient. Han tingut la sorpresa que alguns restaurants que hi ha anat
quaranta-una persones que es deien Rosa i han tingut 123 acompanyants. Pensen que
això és molt positiu.

Altres restaurants han tingut 15 persones i han sumat fins a 60 persones. Diu que és
comprobable i és demostrable. També altres han tingut 13 o 14 persones i han sumat
fins a 70 persones. No tothom ha tingut la mateixa sort, però pensen que ha estat un
tema molt positiu.

Alcalde.- Pregunta al senyor Marc Danés que va anar a la valoració de l’impacte econòmic
de Peralada si hi havia alguna persona del departament que li va fer algun comentari.

Sr. Marc Danés.- Diu que la setmana passada o fa quinze dies els van convidar a la
presentació que feien des del festival de Peralada per saber el que movia un festival des del
territori i van tenir la sort de poder parlar una estona amb el Director General de l’Agència
Catalana de Turisme. Li va treure el tema, que era de Roses, que feia poc, aquella mateixa
setmana havien acabat de fer la Fira de la Rosa i textualment li va dir “felicitats i que era la
promoció, a nivell de Catalunya, més important que havien vist en els darrers anys”

El senyor Marc Danés diu que ho digui algú que deu veure milers de promocions, no només
al país, sinó arreu del món, creuen que és encertat.

Alcalde.- Continua amb  les explicacions del senyor Ambrosio Martinez en relació a la Festa
de la Rosa.

− Per acabar, aprofita, ja que surt el tema, per felicitar publicament les persones  que
aquest matí han vingut a recollir els premis, tant dels concurs de fotos com dels
concursos de roses, que esperen que els anys que venen puguin participar.

El regidor de Promoció Econòmica ha donat les gràcies a les AMPES, a les associacions
i a tots els que varen participar i no vol descuidar-se de felicitar els restaurants de quina
manera varen entendre i van encertar en com van donar suport.
Vol agrair a la senyora Francisca Guijarro la seva intervenció en el sentit de fer
preguntes i precs en un sentit molt positiu. Assegura que ho diu sincerament i sense cap
ironia. Les preguntes que ha fet són preguntes creatives i avui que han tingut una reunió,
això els fa rumiar com han de fer-ho per millorar.
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Diu que és la segona edició, que costa molt arrencar qualsevol projecte i per la valoració
que han fet en la reunió d’aquest matí, tothom ha valorat i ha apostat per la continuïtat.
Aleshores, han d’aconseguir cada vegada dependre menys de Sant Feliu de Llobregat,
però és clar, no s’improvisa una associació, no s’improvisen uns coneixements, no
s’improvisa una tradició i en el ple fa aquesta crida, de quina manera volen que la gent
s’impliqui i una de les idees que han sortit aquest matí seria de fer aquests roserars,
aquests horts urbans, no solament per collir verdures, sinó també per plantar roses i de
quina manera podrien incentivar-los en la producció de roses i pot ser que en el temps
pot agafar volada.

− L’alcalde repeteix les gràcies a la regidora socialista i al senyor Ambrosio, per la seva
explicació que creu que ha estat molt extensa.

− La qüestió de les defecacions dels gossos, l’alcalde diu que ja li ha contestat el senyor
Carlos López.

− La intervenció en relació al control dels músics també ha estat contestada.

− Tot seguit cedeix la paraula al senyor Marc Danés, per tal que respongui les preguntes
relacionades amb el Dip Salut.

Sr. Marc Danés.- En relació al Dip Salut, dóna la següent explicació.

− Explica que fa unes tres setmanes aproximadament va aparèixer a la premsa que Dip
Salut estava creant aquesta ajuda econòmica i una sèrie de serveis. Es varen posar en
contacte amb la Diputació de Girona, amb aquest servei i els van dir que en aquest
moment encara tenien la partida i una mica clars els objectius que volien, però encara no
tenien clar com ho farien.

És cert que avui ha sortit la notícia, avui el Cap d’Àrea de Benestar Social s’ha posat en
contacte amb ells i ara veuran si al que es poden destinar aquests diners pot tenir
repercussió en el municipi de Roses. Un avançament que els van fer és que hi havia
molta d’aquesta partida que podria anar destinada a tot el tema de gent que es queda
sense habitatge, etc, etc, Si això va per aquí, en aquests moments Roses no hi pot
participar, perquè no tenim aquesta problemàtica. Si va encaminat a donar suport als
centres de distribució d’aliments,  encaminat a donar suport a tota aquella gent que, per
desgràcia, no arriba a final de mes i li podem donar una ajuda, doncs, evidentment,
nosaltres hi serem.

Si va dedicada a la gent gran, amb aquest projecte que ja tenim endagat a Roses i que
ja estem a punt de tirar endavant, de portar menjar calent un cop al dia a casa seva, hi
podrem participar.

Lligat això, aprofita per informar que també se’ls va comunicar des de l’Associació
Catalana de Municipis i la Federació de Municipis de Catalunya que també la línia per on
anirà aquest  projecte de Dip Salut s’adreça a tots aquells casos de malnutrició infantil
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que hi ha en el municipi, però a Roses, per sort no n’hi ha. Per sort, no hi ha cap cas de
malnutrició infantil.

Els que toquen aquest tema i ho saben, són els del CAP i diuen que no hi ha cap cas i,
per tant, el senyor Marc Danés diu que s’ha de creure els metges del nostre municipi. Si
detecta algun cas,  saben que estan a la seva disposició i ho fan saber, però en aquest
cas, a trenta de juny, no hi ha cap cas de malnutrició infantil al nostre municipi.

Per tant, tot dependrà una mica d’on vagin aquestes ajudes i si les poden fer servir per
ajudar al municipi de Roses.

− Pel que fa a la intervenció relacionada amb els jocs florals comenta que aquí hi havia
dues preguntes, la primera era l’acte per donar importància i rellevància a aquests jocs
florals, que varen decidir que havien de buscar alguna data que fos important i van
creure oportú que la revetlla de Sant Pere era important per donar-li difusió.

En aquest cas, la revetlla de Sant Pere, cada any és el mateix dia. Per tant, ja tenien
clar que l’entrega de premis seria divendres passat. En aquest cas, es van trobar que hi
havia una escola que el vespre volia utilitzar el servei del nostre teatre i van creure
oportú que un acte que es feia a les vuit del vespre i l’altre que es feia a les sis no
coincidien i els que van ser presents van veure que no va haver cap mena de
problemàtica, van fer l’entrega de premis a les sis de la tarda, i el regidor creu que “Déu
n’hi dó el públic que van tenir”. Estaven al voltant de la trentena de persones i creu que
en un acte així ja és una quantitat important, a part dels vint-i-nou participants que es
varen inscriure.

Es va fer amb absoluta normalitat, amb l’alegria de dir que són dels pocs municipis de
Catalunya on atorguen uns premis d’aquesta qualitat i uns dels pocs municipis que, a
part d’aquests premis, també fan un març poètic i, per tant, també donen sortida a tota
aquella gent que té un interès per la poesia.

Dit això, van creure convenient, si en un principi era a les set, d’avançar-ho mitja horeta
o una horeta, per tal que no hi hagués cap problemàtica i, a part donaven sortida a una
cosa que també li donen molt de valor i és que tothom que vulgui pugui utilitzar els
nostres equipaments municipals i, en aquest cas, van creure que era possible.

Es van fer els jocs florals que van anar molt bé i a continuació va haver l’escola de
dansa que va poder fer veure als pares el que havien après els alumnes. Per tant, aquí
no hi ha cap problema.

Quant al comentari del SAC, diu que al contrari, creu que en el SAC mantenen molt més
bé l’anonimat. Queda molt clar en quin moment s’entra, perquè antigament el que es
feia era que el senyor que havia escrit anava amb un sobre, li donava al tècnic i,
evidentment, el veien.

En el SAC que són persones que no tenen res a veure amb l’àrea de Cultura, fan un
registre i quan tenen tots els sobres tancats els porten a l’àrea de Cultura i allà, un cop
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s’ha acabat el termini de presentació, com que l’única cosa que es fa és obrir i veure
quin és el poema i quin és pseudònim, és fan còpies, s’entrega al jurat i explica que en
el moment que el jurat es va reunir, van decidir quin era el premi guanyador.

Segueix explicant que l’endemà va demanar qui eren els guanyadors d’aquests premis.
Per tant, creu que hi ha absoluta transparència i permet que ningú dels que estan
implicats a l’àrea vegi qui el porta i alhora permet una cosa que creuen més important,
que si s’estipula que fins a tal dia es pot entregar, evidentment, amb un registre
d’entrada queda força pautat.

Per tant, l’any que ve seguiran amb aquest fet i si la gent creu que l’ha de portar un
amic, encara millor, perquè això voldrà dir que augmentem aquesta sensació de
transparència.

Alcalde.- Diu que l’ultima pregunta que queda pendent és de la senyora Arjona i feia
referència a la fumigació dels arbres.

Sr. Josep Ma. Masblanch.- A petició de l’alcalde fa la següent explicació.

− Explica que la fumigació dels arbres és la mateixa que s’ha fet sempre cada any. El que
passa és que la normativa cada vegada és més restrictiva i una de les obligacions que
es marca és la de senyalitzar les zones que es vagin a fumigar, més que res, perquè la
gent no pugi als arbres i no tingui contacte directe amb les fulles. No és per res més, el
que estan fent, vistes les restriccions que hi ha en tots els tractaments fitosanitaris és de
buscar tractaments alternatius com l’endoterapia. Aquest tractament és un tractament
directe a l’arbre injectant els productes sanitaris, directament en el tronc. És el que estan
fent.

No havent-hi més assumptes a tractar, l’alcalde aixeca la sessió a les 21:55 hores, de la
qual cosa en dono fe.

L’alcalde president El secretari general

Carles Pàramo i Ponsetí Fco. Luís Muñoz Cameo


